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ACTA PLE NÚM. 15/06 
 
SESSIÓ CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT EL DIA 30 DE NOVEMBRE DE 2006 
 
 
CARÀCTER DE LA SESSIÓ: ORDINÀRIA 
CONVOCATÒRIA: 1ª 
DATA: 30 DE NOVEMBRE DE 2006 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les dinou hores del 
dia trenta de novembre de dos mil sis, es reuneixen a la sala de sessions 
d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria realitzada a l’efecte en els termes 
legalment establerts, els membres integrants de l'Ajuntament Ple que a 
continuació es relacionen, en sessió ordinària i primera convocatòria, sota la 
Presidència del senyor Alcalde, i assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr. Antonio Balmón Arévalo 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents/es d'Alcalde 
 
Sr. Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr. Sergio Fernández Mesa 
Sra.  Rocio García Pérez 
Sr. José Luis Morlanes Galindo 
Sra. Carmen Romero López 
 
 
Regidors/es 
 
Sr. Nèstor Artís i Villena 
Sr.   Manuel Jesús Casado Ruiz 
Sr.   Salvador Colominas Tutusaus 
Sra. Susana Cordero Rojas  
Sra.  Elisa Corral Lozano 
Sra.  María José Díaz Algarín 
Sra. María  Isabel Espinosa Fernández 
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Sr. Juan Antonio García Díaz 
Sr.    Jordi García Guitart 
Sr. Miguel López Sánchez 
Sr. Perfecto Madrid Olmos 
Sra. Aurora Mendo Sánchez 
Sr. Francesc Molina Núñez 
Sra.  María José Mont Rieiro 
Sra.  Enriqueta Pardo Lanuza 
Sr.   Joan Pastor Fàbregas 
Sra. Glòria Récio Díaz 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
Excusen  
 
Sra.  Rosa Eva Granadal Gálvez 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 

I 
 

PART RESOLUTIVA 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Aprovació de l'acta núm. 14/06, corresponent a la sessió 
ordinària del dia 26 d’octubre d'enguany. 
 
 L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores 
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió. 
 
 
 VOTACIÓ         UNANIMITAT 
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 2.- Donar compte i, si és el cas, ratificar els decrets i 
resolucions de l'Alcaldia que a continuació es relacionen. 
 
 Intervé en primer lloc el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, 
assenyalant que dels  Decrets d’Alcaldia dels quals es dóna compte o es 
passen a ratificar en el Ple, els punts 2.1, 2.2, 2.3, 2.4, 2.5, 2.9, 2.10, 2.11 i 
2.12 són acords de personal relacionats amb el Festival de Pallassos, cobrir 
vacants produïdes per baixes i una per reforçament. El punt 2.6 i el 2.7 són 
els canvis que hi ha hagut en el Grup d’Esquerra Republicana que fan 
referència a les Comissions Informatives i l’autorització de matrimonis civils i 
el punt 2.8 és relatiu a una modificació del Ple del Consell de la Dona.   
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de  la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia, el text literal dels quals és el següent: 
 
 
 2.1.- Decret núm. 6343/06 de data 24 d’octubre. 
 

“Vista la necessitat de cobrir el servei de Professor de Música, 
especialitat guitarra clàssica i moderna, com a conseqüència de la dimissió 
presentada pel senyor Francesc Xavier Alern Vazquez, als efectes de garantir el 
normal funcionament de l’Escola Municipal de Música, 

 
 Atès que el senyor Joaquin Magnet de Visscher reuneix el perfil 
professional i requisits necessaris per desenvolupar interinament la funció que 
s’ha de cobrir,  
 
       Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
vacant per poder garantir la continuació del curs escolar 2006/2007, i les 
dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funcions, 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423J0 13000 de Personal laboral / Escola de Musica. 

 
Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 

al Servei de les Entitats Locals això com els articles 12 i 15 a) de l’Estatut dels 
Treballadors, l’article 2on. del Reial Decret 2720/1998. 

 
Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 

retroactivitat dels actes favorables als interessats, 
 

  Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
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HE RESOLT 
 

Primer.- Declarar raons d’urgència per cobrir temporalment aquest 
servei a l’Escola Municipal de Música durant la resta del curs escolar 
2006/2007. 

 
Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat del senyor 

Joaquin Magnet De Visscher, en qualitat de Professor de Música, 
especialitat guitarra clàssica i moderna, a temps parcial amb una 
dedicació setmanal de 19’15 hores, per poder atendre aquest servei a 
l’Escola Municipal de Música, amb efectes del dia 10/10/2006 i fins a 
la provisió reglamentària de la plaça vacant, i en tot cas fins a la fi del 
present curs escolar 2006/2007, o be s’hagi de resoldre per qualsevol 
dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al 
Servei de les Entitats Locals aplicables a aquesta modalitat contractual. 

 
Tercer.- Adscriure a l’esmentat empleat al lloc de treball de 

Professor/a Musica de l’Escola Municipal de Música, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 

Quart.- Comunicar la present resolució a l’interessat, a la Direcció 
del Departament d’Educació, al Departament de Recursos Humans i al Comitè 
d’Empresa. 

 
Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 

Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i el Butlletí Oficial de la Província. 
 

Sisè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 10 
d’octubre de 2006 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 2.2.- Decret núm. 6450/06 de data 27 d’octubre. 
 

“Vista la necessitat de cobrir un lloc de treball vacant com a 
conseqüència de la jubilació de l’empleat d’aquest Ajuntament, senyor Antonio 
García Morán, que ocupa una plaça d’Oficial 1a. Manteniment, als efectes de 
garantir el normal funcionament de l’Àrea Tècnic a de Manteniment i Serveis 
del Departament de Via Pública,  
 

Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
plaça vacant per poder garantir el bon funcionament del departament, i les 
dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funcions, es fa necessari recórrer a la revisió dels currículums d’oficials de 
primera, 
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Atès que el senyor Manuel Molina Pérez te els coneixements i les 

aptituds necessàries per a la realització de les esmentades tasques, que ha 
treballat satisfactòriament com empleat d’aquest Ajuntament cobrint la baixa 
per incapacitat temporal del senyor Antonio García Morán des de març de 
2005 i fins a data d’avui, i que ha mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta 
de treball, 
  

Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament,  partida 
pressupostària 03 432C0 13000 de Personal laboral / Via Pública, 

 
Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 

al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 3è del Reial Decret 2720/1998, 

 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats, 
 

Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   

 
HE RESOLT   

 
Primer.- Declarar raons d’urgència per contractar interinament 

un/a Oficial 1ª. Manteniment per ocupar un lloc de treball vacant. 
 
Segon.- Autoritzar la contractació d’interinitat del senyor Manuel 

Molina Pérez, en qualitat d’Oficial 1ª Manteniment, perquè ocupi la plaça 
vacant com a conseqüència de la jubilació del senyor Antonio García Morán 
amb efectes del dia 18 d’octubre de 2006 i fins tant no es proveeixi 
definitivament en la forma prevista en l’article 88 i ss. del “Reglament del 
personal al servei de les Entitats Locals”, o s’hagi de resoldre per qualsevol 
dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals aplicables a aquesta modalitat contractual. 

 
Tercer.- Adscriure a l’esmentat empleat al lloc de treball d’Oficial 1ª 

de Manteniment, establint-li les retribucions i la resta de condicions de treball 
establertes en el pacte de condicions de treball del personal de l’Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes Autònoms. 

 
Quart.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 

Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 

 
Cinquè.- Comunicar la present resolució a l’interessat, al seu Cap, 

al Representant del Comitè i al Departament Recursos Humans als efectes 
adients.  
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 Sisè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 18 
d’octubre de 2006 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 2.3.- Decret núm. 6454/06 de data 27 d’octubre. 
 
 “Vista la proposta de contractació presentada pel Departament 
Tècnic de Cultura, als efectes d’atendre els treballs de suport tècnic i de 
informació i venda d’entrades del Festival Internacional de Pallassos, que 
tindrà lloc a la nostra ciutat del dia 17 al 28  de novembre del 2006, 
  
 Atès que la proposta de candidats per la realització d’aquestes 
funcions puntuals i específiques per atendre els serveis complementaris i 
específics es realitza tenint en compte aquestes característiques peculiars, i la 
seva experiència acreditada en aquest Ajuntament en la realització d’activitats 
similars, 
  
 Atès que no s’havia programat cap convocatòria per atendre aquesta 
contractació per la manca de definició prèvia de les necessitats finals que 
s’haurien d’atendre per recursos propis, donades les característiques del 
Festival i les aportacions i contribucions d’altres Administracions Públiques, 
 
 Atès que a les dades actuals es inviable poder assegurar els serveis 
que es precisen atendre sense tenir que recórrer a contractacions per la via 
d’urgències, 
 

Atès que l’Ajuntament va preveure aquest programa en el 
pressupost per l’exercici 2006, mitjançant la partida 03 451 D0  13100 
Personal laboral eventual/Festival de Pallassos, i que existeix dotació suficient 
per atendre el seu cost dins de la classificació funcional 451. 

 
Atès el que preveuen els articles 16 d), 19 i 20 del Reglament del 

Personal al Servei de les Entitats Locals així com amb l’article 15.1 a) de 
l’Estatut dels Treballadors, i l’article 2 del Reial Decret 2720/1998, de 18 de 
desembre. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 

 
HE RESOLT 

 
Primer.- Declarar raons d’urgència per contractar el personal 

laboral de caràcter no permanent per atendre el servei determinat de suport a 
la celebració del Festival Internacional de Pallassos 2006. 

 
Segon.- Autoritzar la contractació no permanent del personal que 

tot seguit es relaciona, pels dies i períodes que s’indiquen per atendre el servei 
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determinat esmentat, en la categoria professional, jornada total  i retribucions 
que també s’especifiquen: 
 
Nom Categoria Període / dies Retribució / brut 

DIEGO ESCOBAR CORVO Peó 13/11 al 27/11/2006 1130,46 EUR 
HECTOR PUENTE GARCIA Peó 13/11 al 27/11/2006 1130,46 EUR 
ALBERTO PUENTE GARCIA Peó 13/11 al 27/11/2006 1130,46 EUR 
DAVID CASTRO RODRIGUEZ Peó 13/11 al 27/11/2006 1130,46 EUR 
NATALIA MARTINEZ ESLAVA Informador/a 11/11 al 27/11/2006 1280,17 EUR 
OSCAR PEDROCHE CASADO Informador/a 11/11 al 27/11/2006 1280,17 EUR 

 
Tercer.- Establir a l’esmentat personal la resta de condicions 

establertes per al personal laboral d’aquest Ajuntament. 
 
Quart.- Comunicar la present resolució als interessats, al 

Departament de Cultura Cooperació, Solidaritat, Esports i Joventut, al 
Departament de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 

 
Cinquè.- Donar compte de la present resolució al Ple, en la propera 

sessió que se celebri. 
 
Sisè.- Publicar la present contractació en el Butlletí Oficial de la 

Província i Diari Oficial de la Generalitat de conformitat al que preveu la 
normativa vigent.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 2.4.- Decret núm. 6455/06 de data 30 d’octubre. 
 

“Vista la proposta del Departament Tècnic de Cultura, per la 
contractació no permanent d’un professional per atendre el suport tècnic 
auxiliar a la direcció artística del Festival Internacional de Pallassos que ha de 
tenir lloc durant el període del 17 al 26 de novembre d’enguany, 

 
Atès que en la plantilla de personal d’aquest Ajuntament no figura 

cap plaça d’aquestes característiques, 
 
Atès que en el vigent pressupost hi ha consignació pressupostària 

suficient per atendre el cost de la contractació que es proposa, i figura el 
programa 03 451D0 13100 Personal eventual/ Festival de Pallassos, que pot 
permetre atendre aquesta contractació, d’acord amb la proposta retributiva 
que es planteja, 

 
Atès que la contractació és urgent per poder assegurar el correcte 

desenvolupament de les tasques d’atenció, informació i seguiment de dades i 
sol·licituds externes del Festival Internacional de Pallassos d’enguany, 
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Atès que no hi ha temps material per poder fer la selecció de 

candidats mitjançant el procés de convocatòria pública, 
 
Atès que es proposa la contractació del senyor Jonathan Baidez 

Aparicio per cobrir la funció de suport tècnic auxiliar a la direcció del festival 
esmentat per la seva experiència en esdeveniments similars, 

 
Atès que la contractació que es proposa està contemplada en 

l’article 16.2 d) del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals, al 
tractar-se de una relació de caràcter no permanent i per una tasca específica 
temporal, i es pot dur a terme sempre i quan hi hagi suficient consignació 
pressupostària per atendre el seu cost i es pugui determinar la tipologia del 
contracte de treball d’acord amb el que es recull en la disposició laboral, 
d’acord amb el que s’indica en l’article 19.2 de l’esmentat Reglament, 

 
Atès el que preveu l’article 125.2 del Decret Legislatiu 1/1997 de 31 

d’octubre del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals preveu la 
possibilitat de procedir a la contractació de personal laboral directament per 
raons de màxima urgència sempre que es fonamenti en la resolució que 
s’adopti, havent-se de donar compte al Ple Municipal i publicar-se la 
designació en el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província, 
d’acord amb el que s’estableix el Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, 

 
Atès que el contracte que es proposa per atendre el servei 

determinat esmentat està recollit en l’article 15.1 de l’Estatut dels Treballadors 
i l’article 2 del Reial Decret 2720/98, 

 
Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 

retroactivitat dels actes favorables als interessats, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HE RESOLT 
 

Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre la 
contractació del suport tècnic auxiliar a la direcció del Festival Internacional 
de Pallassos de Cornellà de Llobregat de 2006, i poder assegurar la seva 
celebració en les dates establertes. 

 
Segon.- Autoritzar la contractació laboral no permanent del senyor 

Jonathan Baidez Aparicio, en qualitat de tècnic auxiliar de suport al Festival 
Internacional de Pallassos de Cornellà de Llobregat, Memorial Charlie Rivel, 
per atendre el servei determinat corresponent al suport tècnic auxiliar a la 
direcció artística de l’esmentat festival, durant el període de temps del 17  
d’octubre de 2006 i fins el 30 de novembre de 2006, ambdós inclosos.  
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Tercer.- Assignar-li les retribucions corresponents a la categoria 
d’Auxiliar de Suport d’Esports del personal laboral d’aquest Ajuntament, així 
com la resta de condicions laborals vigents. 
 

Quart.- Comunicar la present resolució a la interessat, al 
Departament Tècnic de Cultura, al de Recursos Humans i al Comitè 
d’Empresa. 

 
Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 

Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Sisè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 17 
d’octubre de 2006 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 2.5.- Decret núm. 6535/06 de data 3 de novembre. 
 

“Vista la necessitat de cobrir el servei de Professor/a de Música, en 
l’especialitat de llenguatge musical, conjunt vocal i piano, com a conseqüència 
de la incapacitat temporal de la Sra. Gloria Estalella i Liesa, als efectes de 
garantir el normal funcionament de l’Escola Municipal de Música, 

 
 Vist l’informe favorable del Director de l’Escola Municipal de Música 
proposant la contractació per aquest lloc de treball de la Sra. Mercedes Sayas 
Ramírez, que reuneix el perfil professional i requisits necessaris per 
desenvolupar interinament la funció que s’ha de cobrir,  
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentat 
lloc de treball per poder garantir la continuació del curs escolar 2006/2007, i 
les dificultats per poder disposar de candidats/es interessats/des en assolir 
aquestes funcions, 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423J0 13100 de Personal laboral eventual/ Escola de 
Musica. 

 
Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 

al Servei de les Entitats Locals això com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut 
dels Treballadors, l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 

 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats, 

 
  Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,  
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HE RESOLT 

  
Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 

la suplència de la Sra. Gloria Estalella i Liesa, Professora de Música en 
l’especialitat de llenguatge musical i, a l’Escola Municipal de Música. 

 
Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat a temps 

parcial de la senyora Mercedes Sayas Ramirez, en qualitat de 
Professor/a de Música, especialitat llenguatge musical, conjunt vocal i 
piano, amb una dedicació setmanal de 28,7 hores, per poder atendre 
aquest servei a l’Escola Municipal de Música, amb efectes 24 d’octubre 
de 2006 i fins la reincorporació de l’empleada substituïda, i en tot cas 
fins a la fi del present curs escolar 2006/2007, o be s’hagi de resoldre 
per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals. 

 
Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball de 

Professor/a Musica de l’Escola Municipal de Música,  establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 

Quart.- Comunicar la present resolució a l’interessat, a la seva Cap, 
al Departament de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 

 
Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 

Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i el Butlletí Oficial de la Província. 

 
Sisè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 24 

d’octubre de 2006 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 2.6.- Decret núm. 6711/06 de data 13 de novembre. 
 
 “Vist el Decret 3696/2003, dictat per l’Alcaldia el dia 25 de juny, pel 
qual es nomenen els Presidents delegats de les Comissions Informatives de 
caràcter permanent i específic, adscrivint-se a elles, a proposta de cada Grup 
Polític Municipal, els Vocals corresponents, que va ser posteriorment modificat 
per Decrets 2180/2004, de 14 de maig, 4357/2004, de 16 de setembre, 
5650/2004, de 18 de novembre, 5859/2004, de 30 de novembre,  87/2005, de 
14 de gener, 1013/2005, de 16 de març, 3520/2005, de 15 de juliol i 
5904/2005, de 30 de novembre. 

 
 Atès l’escrit presentat en data 7 de novembre últim, Registre 
d’entrada número 38134,  pel representant del Grup Municipal d’Esquerra 
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Republicana de Catalunya/Acord Municipal (ERC-AC), en el qual demana  la 
modificació del representant del seu Grup Municipal en diverses Comissions 
Informatives, com a conseqüència  del cessament, com a Regidora d’aquest 
Ajuntament, de la senyora Pilar Albiol Gilabert el passat mes de juliol. 

 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 

legalment té conferides 
 

HA RESOLT 
 
Primer.- Modificar el Decret 3696/2003, dictat per l’Alcaldia el dia 

25 de juny i  posteriorment modificat per Decrets 2180/2004, de 14 de maig, 
4357/2004, de 16 de setembre, 5650/2004, 18 de novembre, 5859/2004, de 
30 de novembre,  87/2005, de 14 de gener, 1013/2005, de 16 de març, 
3520/2005, de 15 de juliol i 5904/2005, de 30 de novembre, pel qual 
s’adscrivia a diversos Regidors i Regidores a les diferents Comissions 
Informatives municipals, en el sentit de nomenar, com a Vocals, titular i 
suplent, de les Comissions Informatives que s’assenyalen, en representació del  
Grup Municipal Grup Municipal d’Esquerra Republicana de Catalunya/Acord 
Municipal (ERC-AC), als Regidors següents: 

 
 

• Comissió Informativa d’Interior i Comerç: 
 

Titular: Salvador Colominas Tutusaus 
Suplent: Joan Pastor Fàbregas 
 

• Comissió Informativa de Planificació, Economia i 
Hisenda: 

 
Titular: Joan Pastor Fàbregas 
Suplent: Salvador Colominas Tutusaus 
 

• Comissió Informativa d’Obres, Urbanisme, Manteniment, 
Serveis i Medi Ambient: 

 
Titular: Salvador Colominas Tutusaus 
Suplent: Joan Pastor Fàbregas 
 

• Comissió Informativa de Serveis a la Persona: 
 

Titular: Joan Pastor Fàbregas 
Suplent: Salvador Colominas Tutusaus 
 

• Comissió Informativa Municipal de Patrimoni 
Arquitectònica i Històric Artístic: 

 
Titular: Salvador Colominas Tutusaus 
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Suplent: Joan Pastor Fàbregas 
 

 
Segon.- Comunicar aquesta resolució als Presidents/Presidentes i 

als/les Secretaris/Secretàries  de les Comissions Informatives modificades,  
així com i als/les Regidors/Regidores afectats/des, als efectes escaients. 

 
Tercer.- Donar compte al Ple d’aquesta resolució en la pròxima 

sessió que tingui lloc.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 2.7.- Decret núm. 6712/06 de data 13 de novembre. 
 
 “Vist el Decret  4354/2004, dictat per aquesta Alcaldia en data 15 
de setembre, pel qual s’establia el règim de delegacions de competències 
d’aquesta Alcaldia a favor dels membres de la Junta de Govern Local, i atès 
que posteriorment, en data 27 de juliol de 2006, es va prendre coneixement, 
pel Ple Municipal, de la renúncia voluntària presentada per la Regidora, 
senyora Pilar Albiol Gilabert. 
 
 Atès que en sessió plenària de 26 d’octubre d’enguany, va prendre 
possessió del càrrec vacant deixat per la senyora Albiol Gilabert, el Regidor, 
senyor Joan Pastor Fàbregas. 
 
 Atès que en el punt sisè de la part dispositiva de l’esmentat Decret, 
es delegaven, de forma indistinta, en tots els Regidors i Regidores d’aquest 
Ajuntament, les competències de l’Alcaldia atorgades per l’article 51.1 del Codi 
Civil, en la seva nova redacció donada per la Llei 35/1994, de 23 de desembre, 
per autoritzar matrimonis civils que se celebrin en aquest terme municipal. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que té 
conferides 
 

HA RESOLT 
 

 Primer.- Modificar el punt sisè de la part dispositiva del  Decret 
d’aquesta Alcaldia número 4354/2004, de data 15 de setembre, deixant sense 
efecte la delegació feta a favor de la Regidora senyora Pilar Albiol Gilabert, i 
delegant a favor del nou Regidor, senyor Joan Pastor Fàbregas, de forma 
indistinta junt a la resta de Regidors i Regidores, les competències d’aquesta 
Alcaldia atorgades per l’article 51.1 del Codi Civil, en la seva nova redacció 
donada per la Llei 35/1994, de 23 de desembre, per autoritzar matrimonis 
civils que se celebrin en aquest terme municipal 
 
 Segon.- Donar publicitat a aquesta delegació a través del Tauler 
d’Anuncis de l’Ajuntament i del Butlletí Oficial de la Província, en compliment 
del que disposa l’article 169 del ROM i demés legislació concordant. 



13 

 
 Tercer.- Notificar el present Decret al Regidor, senyor Joan Pastor 
Fàbregas,  pel seu coneixement i efectes. 
 
 Quart.- Donar compte al Ple d'aquesta resolució en la primera 
sessió que tingui lloc, en compliment del que disposa l'article 23.7 del ROM, 
en concordança amb l’article 44.2 del text legal abans esmentat.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 2.8.- Decret núm. 6841/06 de data 16 de novembre. 
 
 “Aquest Alcaldia, mitjançant Decret dictat el dia 3 de desembre de 
2003, amb el número 6692/2003, i com a conseqüència de la nova 
organització derivada de la Corporació sorgida de les Eleccions Municipals que 
varen tenir lloc el dia 25 de maig anterior, va designar els membres integrants 
del Ple del Consell de la Dona de Cornellà de Llobregat, posteriorment 
modificat per Decrets de l’Alcaldia números 366/2004, de 6 de febrer, 
2264/2004, de 20 de maig, 3173/2004, de 5 de juliol, 6485/2004, de 21 de 
desembre, 1014/2005, de 16 de març,  2559/2005, de 2 de juny, 5903/2005, 
de 30 de novembre, 6176/2005, de 7 de desembre, 1328/2006, de 17 de 
març,  1395/2006, de 21 de març, 2698/2006, d’11 de maig, 3453/2006, de 2 
de juny i 3981/2006, de 27 de juny. 
 
 Atès que mitjançant escrits de la Secretaria del Consell Municipal 
de la Dona, que varen tenir entrada en aquest Ajuntament el passat dia 7 de 
novembre, es sol·licita la modificació de les representants, titular i suplent, de 
“l’Associació Cultural Femenina Juana de Arco” i el nomenament d’una segona 
suplent de “l’Associació Cultural Gallega Rosalia de Castro”,  en l’esmentat 
Consell. 
  
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,  
 

HA RESOLT 
 

 Primer.- Modificar el Decret de l’Alcaldia número 6692/03, de 3 de 
desembre, relatiu al nomenament dels membres del Ple del Consell de la Dona 
de Cornellà de Llobregat, en el sentit següent: 
 

a) Deixar sense efecte el nomenament efectuat per Decret de l’Alcaldia 
núm. 2264/2004, de 20 de maig a favor de les senyores Lorenza García 
Rumi i Francisca Ramos Torres, titular i suplent respectivament, de 
l’Associació Cultural Femenina Juana de Arco, en el Ple del Consell. 

 
b) Nomenar  a les senyores Nieves Milla Herrera i Montserrat Simón Pablo, 

titular i suplent respectivament, de l’Associació Cultural Femenina 
Juana de Arco, en el Ple del Consell. 
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c) Nomenar a la senyora Carmen Linares Álvarez, com a segona substituta 

de l’Associació Cultural Gallega Rosalia de Castro, en el Ple del Consell. 
 

 
 Segon.- Comunicar aquest Decret al President, Vice-presidenta i 
Secretària del Consell de la Dona de Cornellà de Llobregat, i a les persones 
afectades, als efectes escaients.  
 
 Tercer.- Donar compte al Ple de l’Ajuntament d’aquesta resolució, 
en la pròxima sessió que es convoqui, per a la seva ratificació.” 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 2.9.- Decret núm. 6859/06 de data 16 de novembre. 
 

“Vist l’informe emès pel Departament Administratiu d’Urbanisme en 
referència a la necessitat de tenir que disposar del recolzament d’un/a Auxiliar 
Administratiu/va, per poder garantir la sortida a la feina acumulada i garantir 
el bon funcionament del mateix, 
 
 Atès que la Sra. Maria Clara Fajardo Àvila, ha prestat  serveis en el 
mateix departament a través dels Plans d’Ocupació de l’any passat, a plena 
satisfacció d’aquesta Organització, i reuneix el perfil i condicions laborals per 
poder atendre amb diligència aquesta activitat temporal com Auxiliar 
Administrativa, 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament,  partida 
pressupostària 03 432A0 13000 de Personal laboral / Dir. Urbanis., 
 

Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals això com els articles 15.1. b) de l’Estatut dels 
Treballadors, l’article 3er. del Reial Decret 2720/1998, 

 
Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 

retroactivitat dels actes favorables als interessats, 
 
Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 

legalment té conferides, 
 

HE RESOLT 
 
Primer.- Declarar raons d’urgència per la contractació no 

permanent de un/una Auxiliar Administratiu/va per circumstàncies de la 
producció durant el període del 2 de novembre de 2006 al 30 de gener de 
2007, ambdós inclosos. 
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Segon.- Autoritzar la contractació laboral de caràcter no 

permanent, per circumstàncies de la producció, de la senyora Maria Clara 
Fajardo Avila, en qualitat d’Auxiliar Administrativa, amb efectes del 2 de 
novembre de 2006 i fins el dia 30 de gener de 2007, ambdós inclosos. 

 
Tercer.- Establir a l’esmentada empleada les retribucions que li 

corresponguin, d’acord amb les taules salarials vigents en aquest Ajuntament 
pel personal laboral. 

 
 Quart.- Comunicar la present resolució a l’interessada, a la seva 
Cap, al Representant del Comitè i al Departament d’Organització i Recursos 
Humans als efectes adients.  
 

Cinquè.- Donar compte de la present resolució al Ple, en la propera 
sessió que se celebri. 

 
Sisè.- Publicar la present contractació en el Butlletí Oficial de la 

Província i Diari Oficial de la Generalitat de conformitat al que preveu la 
normativa vigent. 

 
 Setè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 2 de 
novembre de 2006 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 2.10.- Decret núm. 6862/06 de data 16 de novembre. 
 

“Vista la necessitat de cobrir la plaça vacant com a conseqüència de 
la renúncia al seu lloc de treball de l’empleada d’aquest Ajuntament, senyora 
Laura Vera Garcia, que ocupa una plaça d’Assistent/a Infantil, als efectes de 
garantir el normal funcionament de l’Escola Bressol La Baldufa, 

 
Atès que cap candidat/a inclòs/a en les diferents convocatòries per 

cobrir temporalment absències o vacants d’Assistents/es Infantils amb la 
titulació requerida, de les Escoles Bressols Municipals ha acceptat l’oferta de 
treball. 

 
Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 

suplència per poder garantir el bon funcionament del curs escolar 2006/2007, 
i les dificultats per poder disposar de candidats/des interessats en assolir 
aquestes funciones, es fa necessari recórrer a la revisió dels currículums 
d’Assistents/es Infantils; 
 

Atès que la senyora Yanet Duran Garcia té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, i que ha 
estat cobrint l’acumulació de la reducció del terç de la jornada laboral, hora de 
lactància i vacances de la senyora Laura Vera García, a plena satisfacció 
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d’aquest Ajuntament,  i que ha mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de 
treball, 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423C0 13000 de Personal laboral / Escoles Bressol. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com l’article 12 i 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HE RESOLT 
 

Primer.- Declarar raons d’urgència per poder cobrir interinament la 
plaça d’Assistent/a Infantil a l’Escola Bressol La Baldufa. 
 

Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat a temps 
parcial de la senyora Yanet Duran Garcia, en qualitat d’Assistent Infantil, 
perquè ocupi la plaça vacant com a conseqüència de la renúncia al seu lloc de 
treball de la senyora Laura Vera Garcia, amb efectes del dia 22 de novembre 
de 2006 i fins tant no es proveeixi definitivament en la forma prevista en 
l’article 88 i ss. del “Reglament del personal al servei de les Entitats Locals”, o 
s’hagi de resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del 
Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals aplicables a aquesta 
modalitat contractual, i en tot cas fins a la fi del curs escolar 2006/2007. 
 

Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Assistent/a Infantil de l’Escola Bressol La Baldufa, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 

Quart.- Comunicar la present resolució a la interessada, a la seva 
Cap, a la Cap de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 

Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 2.11.- Decret núm. 6873/06 de data 16 de novembre. 
 
 “Vista la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de la 
funcionària de carrera d’aquest Ajuntament, senyora Maria Fernandez  Silvan, 
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que ocupa una plaça de Cuiner/a, als efectes de garantir el normal 
funcionament de l’Escola Bressol La Trepa, 
 
 Atès que l’esmentada funcionària ocupa un lloc de treball de 
Cuiner/a, 
 
 Atès que la persona a ser substituïda és funcionària de carrera 
d’aquest Ajuntament, es proposa designar un/a funcionari/a interí/na  per 
cobrir la incapacitat temporal de la senyora Maria Fernandez Silvan fins a la 
seva reincorporació, 
 

Atès que cap candidat/a inclòs/a en les diferents convocatòries per 
cobrir temporalment absències o vacants de Cuiners/es amb la titulació 
requerida, de les Escoles Bressols Municipals ha acceptat l’oferta de treball, 

 
Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 

suplència per poder garantir la continuació del curs escolar 2006/2007, i les 
dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funciones, es fa necessari recórrer a la bossa de treball de Cuiners/es,  

 
Atès que la senyora Mª Cristina Escobedo Padial té els 

coneixements i les aptituds necessàries per la realització de les esmentades 
tasques, perquè coneix les funciones que s’han de dur a terme per la seva 
experiència en les Escoles Bressol producte d’anteriors relacions amb aquest 
Ajuntament, a plena satisfacció d’aquesta Organització,  

 
Atès que la senyora Mª Cristina Escobedo Padial, és la primera 

persona que ha manifestat la seva disponibilitat i acceptació a la proposta que 
se li ha realitzat,  
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
03423C012000, 03423C012100, 03423C015000, 
 
 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 3 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HA RESOLT: 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre la incapacitat 
temporal de la funcionària de carrera d’aquest Ajuntament, senyora Maria 
Fernandez Silvan en qualitat de Cuinera, 
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 Segon.- Nomenar funcionaria interina a la Sra. Mª Cristina 
Escobedo Padial, en qualitat de Cuinera, enquadrada en l’Escala 
d’Administració Especial, Sots-Escala de Serveis Especials, de Personal 
d’Oficis, classificada en el grup D, amb efectes del dia 31 d’octubre de 2006 i  
fins a la seva reincorporació, i en tot cas fins a la fi del present curs escolar 
2006/2007,  o es pugui revocar la seva designació per qualsevol altre supòsit 
recollit en l'article 7è del Reglament del Personal al Servei de les Entitats 
Locals, o per incompliment sobrevingut dels requisits essencials pel seu 
nomenament establerts a l’article 71è del mateix Reglament i específicament el 
que fa referència a la inhabilitació per sentència ferma a l’exercici de les 
funciones públiques. 
 
 Tercer.- Adscriure a la senyora Mª Cristina Escobedo Padial al lloc 
de treball de Cuiner/a de l’Escola Bressol La Trepa, assignant-li les 
retribucions corresponents al mateix. 
 
 Quart.- Notificar la present resolució a l’interessada, al seu cap, a la 
Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Sisè.- Retrotraure els  efectes  d’aquesta resolució  a la data  31 
d’octubre de 2006 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92.” 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 2.12.- Decret núm. 7018/06 de data 21 de novembre. 
 
 “Vista la necessitat de disposar de quatre persones per atendre les 
funcions de peons per atendre els treballs de suport tècnic al Festival 
Internacional de Pallassos durant el període del 17 al 28 de novembre de 
2006, 
 
 Atès que el senyor Diego Escobar Corvo ha presentat la renúncia a 
la seva contractació laboral per obra o servei determinat en qualitat de Peó 
amb efectes 13 de novembre de 2006, 
 
 Atès que a les dades actuals es inviable poder assegurar els serveis 
que es precisen atendre sense tenir que recórrer a una contractació per la via 
d’urgència, 
 
 Atès que davant la dificultat de cobrir totes les places sol·licitades, 
es fa necessari recórrer  a la bossa de treball de Peons, 
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Atès que l’Ajuntament va preveure aquest programa en el 
pressupost per l’exercici 2006, mitjançant la partida 03 451 D0  13100 
Personal laboral eventual/Festival de Pallassos, i que existeix dotació suficient 
per atendre el seu cost dins de la classificació funcional 451. 

 
Atès el que preveuen els articles 16 d), 19 i 20 del Reglament del 

Personal al Servei de les Entitats Locals així com amb l’article 15.1 a) de 
l’Estatut dels Treballadors, i l’article 2 del Reial Decret 2720/1998, de 18 de 
desembre. 

 
Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 

retroactivitat dels actes favorables als interessats, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 

 
HE RESOLT 

 
Primer.- Declarar raons d’urgència per contractar per obra o servei 

determinat un Peó per atendre el servei determinat de suport a la celebració 
del Festival Internacional de Pallassos 2006. 
 

Segon.- Autoritzar la contractació no permanent del senyor Pau 
Quesada Fuentes, durant el període del 13 al 27 de novembre de 2006 per 
atendre el servei determinat esmentat, en qualitat de Peó. 
 

Tercer.- Establir a l’esmentat empleat la resta de condicions 
establertes per al personal laboral d’aquest Ajuntament. 

 
Quart.- Comunicar la present resolució al interessat, al 

Departament de Cultura Cooperació, Solidaritat, Esports i Joventut, al 
Departament de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 

 
Cinquè.- Donar compte de la present resolució al Ple, en la propera 

sessió que se celebri. 
 
Sisè.- Publicar la present contractació en el Butlletí Oficial de la 

Província i Diari Oficial de la Generalitat de conformitat al que preveu la 
normativa vigent. 

 
Setè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 13 de 

novembre de 2006,  en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92.” 
 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
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PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PLANIFICACIÓ, ECONO-
MIA I HISENDA 
 
 
 3.- Aprovació inicial del Pressupost General per a l’exercici de 
2007, integrat pels Pressupostos de l’Ajuntament, de l’Institut Municipal 
de Radiodifusió de Cornellà de Llobregat i de les Empreses Municipals 
amb capital íntegrament local; Societat Promoció Econòmica de Cornellà, 
S.A. (PRECSA), i Societat de Desenvolupament Urbà de Cornellà, S.A. 
(EMDUCSA). 
 
 
 DICTAMEN 
 
 “L’Alcaldia-Presidència, d’acord amb allò previst en l’article 168, del 
Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de 
la Llei Reguladora de les Hisendes Locals i l’article 18 del Reial Decret 
500/1990 ha format el Projecte de Pressupost General de l’Ajuntament per a 
l’exercici 2007, que ha estat informat favorablement per la Comissió 
Informativa de Planificació, Economia i Hisenda, per la qual cosa el 
sotasignant proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovació inicial, de conformitat amb l’establert a l’article 
112 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril i a l’article 168.5 del Real Decret Legislatiu 
2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de 
les Hisendes Locals, del Pressupost General per a l’exercici de 2007, integrat 
pels Pressupostos de l’Ajuntament, del Institut Municipal de Radiodifusió  
Cornellà de Llobregat i de les Empreses Municipals amb capital íntegrament 
local; Societat Promoció Econòmica de Cornellà, Societat Anònima (PRECSA), i 
Societat de Desenvolupament Urbà de Cornellà, Societat Anònima (EMDUCSA) 
i, el resum dels quals segons l’estat de consolidació per capítols pressupostaris 
i expressats en euros són del següent tenor literal: 

ESTAT DE CONSOLIDACIÓ      

         

CAPITOL DESCRIPCIO   AJUNTAMENT 
I.M.RADIO 
DIFUSIÓ PRECSA EMDUCSA OP.INTERNES TOTAL 

XC 1  DESPESES PERSONAL   22.389.229,00 184.914,00 1.257.045,00 1.256.424,00 0,00 25.087.612,00

2  BENS I SERVEIS  23.103.345,00 50.650,00 1.525.149,00 51.394.924,00 75.593.626,00

3  DESPESES FINANC.  343.140,00 0,00 0,00 557.476,00 0,00 900.616,00

4  TRANSF.CORRENTS  6.060.601,00 0,00 0,00 0,00 -552.865,00 5.507.736,00

  OPERACIONS CORRENTS   51.896.315,00 235.564,00 2.782.194,00 53.208.824,00 -1.033.307,00 107.089.590,00

6  INVERSIONS REALS  6.599.317,00 0,00 180.788,00 30.000,00 0,00 6.810.105,00
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7  TRANSF.CAPITAL  744.255,00 0,00 0,00 0,00 -180.788,00 563.467,00

8  ACTIUS FINANCERS  0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00

9  PASSIUS FINANCERS  1.693.000,00 0,00 0,00 0,00 0,00 1.693.000,00

  OPERACIONS DE CAPITAL   9.036.572,00 0,00 180.788,00 30.000,00 -180.788,00 9.066.572,00

  TOTAL DESPESES   60.932.887,00 235.564,00 2.962.982,00 53.238.824,00 -1.214.095,00 116.156.162,00

                  

CAPITOL DESCRIPCIO   AJUNTAMENT 
I.M.RADIO 
DIFUSIÓ PRECSA EMDUCSA OP.INTERNES TOTAL 

1  IMPOSTOS DIRECTES   27.281.017,00 0,00 0,00 0,00 -228.762,00 27.052.255,00

2  IMPOSTOS INDIRECTES  3.657.420,00 0,00 0,00 0,00 0,00 3.657.420,00

3  TAXES I ALTRES ING.  6.916.131,00 78.232,00 2.200.719,00 0,00 -251.680,00 8.943.402,00

4  TRANSF.CORRENTS  19.189.990,00 156.332,00 554.702,00 2.122.379,00 -552.865,00 21.470.538,00

5  ING.PATRIMONIALS  1.895.329,00 1.000,00 52.573,00 6.369.455,00 0,00 8.318.357,00

  OPERACIONS CORRENTS   58.939.887,00 235.564,00 2.807.994,00 8.491.834,00 -1.033.307,00 69.441.972,00

6  ALIENACIO INVERSIONS  0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00

7  TRANSF.CAPITAL  300.000,00 0,00 180.788,00 0,00 -180.788,00 300.000,00

8  ACTIUS FINANCERS  0,00 0,00 0,00 44.746.990,00 0,00 44.746.990,00

9  PASSIUS FINANCERS  1.693.000,00 0,00 0,00 0,00 0,00 1.693.000,00

  OPERACIONS DE CAPITAL   1.993.000,00 0,00 180.788,00 44.746.990,00 -180.788,00 46.739.990,00

  TOTAL INGRESSOS   60.932.887,00 235.564,00 2.988.782,00 53.238.824,00 -1.214.095,00 116.181.962,00
 

 
 Segon.- Aprovar les Bases d’Execució del Pressupost General per a 
l’exercici 2007. 
 
 Tercer.- Exposar al públic i donar al present acord la publicitat 
establerta a l’article 169 del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel 
que s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals. 
 
 Quart.- El present acord s’entendrà aprovat definitivament, si 
durant el termini d’exposició al públic no es presenten reclamacions.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda, senyor José Luis Morlanes Galindo, es fa 
l’explicació del dictamen indicant que, en primer lloc voldria agrair a tots els 
Grups la seva aportació a aquest procés de debat dels Pressupostos 
Municipals que - com ha estat una pràctica habitual en aquesta legislatura - 



22 

va començar, pràcticament, al mes de juliol amb la Circular de la Regidoria 
d’Hisenda per la confecció d’un primer esborrany del Pressupost Municipal. Al 
llarg d’aquest mesos hem tingut temps de debatre, de confrontar idees i 
aportacions. Hem tingut quatre Comissions Informatives amb connexió amb 
aquest pressupost, des de les primeres que feien relació a les Ordenances fins 
a les últimes que han vist el Pressupost Municipal complert. Per tant és un 
Pressupost conegut, sobretot a nivell de la Comissió Informativa, i per part del 
conjunt del Ple.  
 
 En primer lloc s’ha de dir que estem davant d’un Pressupost que es 
produeix en un context econòmic a Catalunya, Espanya i a Cornellà, de 
prosperitat, probablement, un dels més grats de la història d’Espanya, mai 
han hagut tants anys de creixement econòmic i de control de la inflació com 
està passant a Espanya - probablement des de l’any 96 - i que està creixent 
més que la mitjana europea, i tot això amb taxes d’inflació controlada i amb 
tipus d’interès també controlats. Aquesta situació es veu afavorida amb un 
rècord històric de creació d’ocupació. Per primera vegada a Espanya s’ha 
superat el milió dos-cents llocs de treball creats en un any –que ha estat l’any 
2005- i en aquesta línia es continua en aquest any i en les previsions per el 
proper any 2007. 
 
 Esperem que això no serà només per a l’any que ve –per sobre del 
3%- en el que ja seria el dotzè any seguit de creixement econòmic per sobre de 
la mitjana europea, amb una inflació real que estarà també al voltant del 3% i 
amb uns tipus d’interès que, esperem, no passaran del 4%.  
 
 En aquest sentit, el Pressupost que hem elaborat ha estat un 
pressupost que té una clara direcció política establerta al llarg de la 
legislatura, però amb més incidències-  si cal- als pròxims anys per a l’Alcalde. 
Estem davant també d’un Pressupost de final de mandat, no és un Pressupost 
que farà grans emoluments però sí que és un Pressupost que-  en la meva 
opinió- acaba bé un bon mandat. I dóna resposta a les noves necessitats, 
sobretot, a les que tenen a veure amb els nens, amb les llars d’infants i amb 
els grans, en les residències, i les polítiques d’atenció a la gent gran a la nostra 
Ciutat. És un Pressupost que treballa perquè ningú es quedi enrera del 
progrés econòmic que s’està vivint a Espanya, a Catalunya i a la nostra Ciutat. 
I és un Pressupost que dóna resposta a l’entrada dels nous equipaments en 
servei, que generen nova despesa corrent i que tenen necessitat que es 
pressuposti.  
 
 També és un Pressupost que porta a escena la millora del 
manteniment de la nostra Ciutat. Al final de l’any passat va ser la revisió de la 
contracta de neteja, però en aquest Pressupost es continua incidint en el 
manteniment d’unes certes postures locals i la millora dels carrers i places de 
la nostra Ciutat. Continua millorant l’atenció a les persones i posant un 
accent modest, però decidit, per la millora de la sociabilitat de la nostra 
Ciutat. 
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 Breument -per no allargar-me-, des del costat de l’ingrés s’ha de dir 
que farem de nou un increment moderat dels impostos municipals. Avui ens 
ha arribat un informe de la Diputació de Barcelona, indicant que tenim una 
capacitat fiscal de creixement del 50%, que no fem servir, i aquest informe de 
la Diputació de Barcelona ens posa, en relació amb municipis de l’Àrea 
Metropolitana, a concloure que la nostra pressió fiscal està sensiblement per 
sota de la mitjana metropolitana. Per tant- com hem explicat- increment 
moderat de la pressió fiscal, de l’increment dels impostos per mantenir el 
poder adquisitiu municipal – que és ben important- i un important increment 
dels ingressos provinents de l’Estat, del Fons de Cooperació Municipal, que 
fan possible que el conjunt de l’ingrés ordinari del Pressupost que es presenta 
arribi al 9%. 
 
 Des del punt de vista de la despesa –o des de el cantó de la despesa- 
tenim un increment de la despesa corrent del 5,5%, derivat sobretot per 
l’entrada de molts equipaments en servei, per l’increment dels salaris del 
funcionaris i les funcionàries d’aquest Ajuntament –s’ha de fer-. I per afrontar 
tota aquesta despesa que genera la millora del manteniment de la nostra 
Ciutat, que és ben important, si agafeu el Pressupost del 10, que entre el 
capítol I i les despeses de serveis obligatoris, pràcticament, se’n va el 85% del 
Pressupost. Per tant, fem com a Ajuntament allo que hem de fer i el que ens 
marca la Llei, i intentem fer-ho el millor possible. 
 
 Sí que m’agradaria ressaltar alguns ratios. En concret uns que són 
ratios d’estalvis en relació a  l’ingrés corrent, aquest rati puja un 79,8%. Què 
vol dir?. Doncs vol dir que aquest any, des de que va entrar en vigència la Llei 
d’estabilitat financera, aquella que ens obligava a pagar al comptat el que eren 
inversions, i quan fas una guarderia, una llar d’infants, estàs fent un edifici 
que probablement durarà cinquanta anys, la Llei ens obliga a pagar-la amb 
ingressos de l’any, i per tant, això feia que als exercicis passats teníem que fer 
un ajut financer que consistia en incorporar romanent d’un any a l’altre, però 
aquest any, per primera vegada, no serà necessari finançar-ho, perquè amb la 
nostra pròpia capacitat d’ingrés i estalvi de l’exercici del Pressupost de l’any 
que ve, farem front a la inversió que continua sent de les més altes de l’Àrea 
Metropolitana. L’informe de la Diputació de Barcelona diu que  el rati 
d’inversió per habitant de Cornellà està molt per sobre de la mitjana 
metropolitana, i en aquest sentit, aquest any, finançant amb els nostres propis 
ingressos aquestes inversions, no deixarem de fer el que es té que fer amb 
aquests ingressos que es tenen que fer a l’Ajuntament. Per tant estem davant 
d’un pressupost equilibrat, un pressupost que manté el poder adquisitiu amb 
un moderat increment dels impostos, un pressupost que fa front a les noves 
necessitats que té la Ciutat, els nous equipaments, al manteniment, i tot això 
ho fa també des de l’equilibri financer que és ben important. Això pel que fa 
referència al Pressupost Ordinari de l’Ajuntament. 
 
 Sí que m’agradaria fer també esment al Pressupost d’Inversió, un 
Pressupost d’Inversió que, per exemple, destina cent cinquanta mil euros en 
compres de material, dos-cents mil euros en adquisició de mobiliari, un milió 
cinc-cents mil a manteniment i millora de les infraestructures locals, i dos 
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milions d’euros a equipaments municipals  -aquí les obres més importants per 
urbanisme-.Inclou l’aportació per posar el ferrocarril en viaducte, que serà 
una de les grans obres que la nostra gent gaudirà els propers anys, l’entrada 
en servei d’una altra llar d’infants, la reurbanització de Fatjó-Fontsanta, etc., 
etc., o el pou o dipòsit –mai ho tinc massa clar si és pou o dipòsit- d’aigua 
subterrània de Can Mercader, que serà una primera experiència per veure si 
podem gestionar de forma més sostenible les nostres necessitats d’aigua. En 
conjunt- com he dit- set milions d’euros d’inversió en l’últim any de mandat 
que manté aquesta política del nostre Ajuntament de quantitat per sobre de la 
mitjana metropolitana. 
  
 I per últim, fer un breu esment al Pressupost Consolidat. Un 
Pressupost Consolidat que puja a cent setze milions d’euros, sobretot per 
l’enorme activitat inversora que té prevista per l’any que ve Emducsa, i que fa 
que estiguem com a Pressupost Consolidat al voltant del que serien vint mil 
milions de les antigues pessetes. Estem en cent setze milions d’euros de 
pressupost que es desglossen en seixanta-un milions d’euros de l’Ajuntament, 
dos-cents trenta-cinc mil euros de la Ràdio, tres milions d’euros Precsa, 
cinquanta-tres milions d’Emducsa, i les operacions internes que és la mateixa 
que es fa -per no comptar les coses dues vegades-, menys un milió dos-cents 
catorze mil, i això fa un Pressupost Consolidat per l’any que ve de cent setze 
milions d’euros. Per la meva part, res més, hem lliurat el Pressupost amb un 
CD–també per estalviar paper i incorporar-nos a la modernitat- a la gent de la 
Comissió amb la finalitat de poder treballar bé aquest tema. 
 
 En aquest moment s’incorpora a la sessió el Regidor del Grup 
Municipal d’ERC-AM, senyor Salvador Colominas Tutusaus. 
 
 A continuació intervé el Regidor del Grup Municipal de CiU,  senyor 
Francesc Molina Núñez, manifestant que, en primer lloc, vol felicitar a tot 
l’equip de la Intervenció de l’Ajuntament per haver fet aquesta aposta per la 
modernització que significa facilitar la informació en un suport fàcil de 
transportar i fàcil de consultar. En aquest sentit crec que ens hem de felicitar 
tots. 
 
 També ha dit el Tinent d’Alcalde que aquest Pressupost és el de 
tancament d’una legislatura. És cert que serà al mes d’abril de l’any vinent, 
s’haurà de fer un balanç i s’haurà de refrendar la gestió d’aquest Equip de 
Govern i cadascun dels Grups Municipals el dia 27 de maig. Però també he de 
dir que és un bon moment per fer una certa valoració, ja que aquests 
Pressupostos determinen, d’alguna manera, el procés que s’ha seguit en 
aquesta legislatura. De tots és sabut que el Grup de Convergència i Unió al 
començament de la legislatura, va votar en contra dels primers pressupostos 
de l’any 2004, perquè considerava que en l’aspecte social no estaven recollits 
prou bé, però a partir que hi va haver el canvi a l’Alcaldia, la nostra 
incorporació en el govern i després els nous plantejaments en les polítiques 
adreçades a les persones, els pressupostos d’aquest Ajuntament han 
evolucionat més i millor en el sentit d’atenció a les persones. Un exemple seria 
que l’any 2004 –posem per cas- el pressupost dedicat a l’Àrea de Benestar 
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Social estava al voltant dels set-cents mil euros i aquest any 2007 seran més 
de nou-cents trenta mil, la qual cosa vol dir un increment aproximat de 50%. 
Com deia, això és la constatació de l’evolució en polítiques importants, les 
polítiques que afecten directament a les persones. 
 
 Des de la nostra responsabilitat més directa, que és la de 
Normalització, que estaria en la part del Pressupost que afecta més 
directament a les persones creiem que s’ha produït un avançament important. 
L’Ajuntament –com tothom sap- forma part del Consorci de Normalització 
Lingüística, que és des de on tenen el Centre de Normalització, l’Ajuntament fa 
una aportació d’una tercera part del seu pressupost. A l’any 2004, el 
pressupost que li dedicava l’Ajuntament en aquest sentit eren seixanta-dos mil 
euros i per l’any 2007 –concretament pel tema aquest del Centre de 
Normalització- l’increment ha estat ja en aquesta legislatura del 50%, ja que 
l’aportació per aquest any serà més de noranta mil euros. Aquests serien en 
política de normalització, diners directes, que es donen directament per 
aquestes polítiques, però indirectament, en aquests dos anys i mig que 
formem part de l’Equip de Govern, s’ha accentuat molt la necessitat de les 
polítiques de foment de l’ús oficial del català, entenent-les com una eina de 
cohesió social, que és la finalitat que té en les polítiques que desenvolupa. 
Aquesta ha estat una política estimada pel conjunt del Govern Municipal com 
una part integrada, en el que la resta de polítiques que es desenvolupen des 
de les diferents Àrees ha estat per fer front a una quantitat important de 
diners en aquesta àrea de diferents actuacions. Hi ha alguns exemples, -ho 
estic explicant perquè és pugui fer una visualització del que significa que en el 
pressupost això també entra i al mateix temps en la evolució en el conjunt del 
Pressupost de l’Ajuntament- aquest any 2006 per exemple, a Ràdio Cornellà, 
hi ha hagut una aportació de catorze mil euros que han estat gestionats per al 
foment de l’ús del català, però des del Departament de Cultura ho podem 
valorar en més de vuitanta mil euros en temes com la Nit de Reis, el Corpus, 
les Nits d’Estiu, etc., etc.. Igual que a l’Àrea de Joventut o en els propis 
districtes s’ha fet una feina important per a que els programes de Festes 
Majors i demés, tinguin l’ús del català com a llengua d’informació de les festes. 
Després, des de l’Àrea d’Interior i Comerç, aquest any també s’ha fet un esforç 
important en el tema de la retolació en català de les màquines de vending –per 
exemple- que ja estant totalment normalitzades, o des de la pròpia Alcaldia 
que s’ha fet un estudi important en tot el procés de consum de productes 
etiquetats en català i que fos una política efectiva. Això són diners que no es 
veuen en el Pressupost –ara en aquest moment es poden visualitzar- però que 
són diners amagats en altres polítiques d’aquesta Ciutat, cada dia més gran i 
que s’han fet en especial durant aquesta legislatura. 
 
 En conclusió, des de Convergència i Unió creiem que els 
Pressupostos de l’Ajuntament de Cornellà, sobradament explicats pel Tinent 
d’Alcalde -per tant vull dir que no cal entrar en més detalls que ho ha defensat 
prou be- tenim uns Pressupostos que aquest any han crescut d’una forma 
important, i que sobretot, s’han adaptat bé al model de Ciutat que estem 
construint entre tots plegats –tant des del Govern com des de l’oposició- i que 
tenen com objectiu atendre les necessitats reals de la ciutadania. Per tant cal 
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afirmar- com ha dit el Tinent d’Alcalde- que estem davant d’uns Pressupostos 
que s’han equilibrat i molt, en la línia de fer de Cornellà, una ciutat a on les 
persones se sentin bé. 
 
 Tot seguit pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d’ERC-
AM, senyor Salvador Colominas Tutusaus, per manifestar que el seu Grup, 
sense valorar el que és la gestió –perquè creiem que la gestió la feu bé, perquè 
les xifres d’endeutament són les normals i la distribució del Pressupost 
segueix aquests criteris- nosaltres sempre hem trobat a faltar (en aquests 
Pressupostos) el que en podríem denominar una mica “l’ànima de la Ciutat”. 
Pressupostos que creiem que formen part del que seria un reformisme, anar 
avançant a poc a poc i anar esperant una mica les coses, i per això el nostre 
discurs el plantegem- com aquell que diu- com si fos un nou model, i la 
reflexió del nostre Partit va en aquest sentit. 
 
 En el transcurs dels últims anys i durant la discussió dels 
Pressupostos Municipals, la posició d’Esquerra Republicana de Catalunya ha 
estat sempre de disconformitat, hem negociat l’administració d’alguna partida 
o prestació, però sempre des del disgust. La nostra intenció ha estat sempre 
fer una oposició constructiva i per aquest motiu ens desagrada i ens hem 
sentit malament, una votació per part del nostre Grup ha estat sempre la 
d’escollir i en certs moments escollir el no. 
 
 Els Pressupostos Municipals conformen, no tan sols la gestió dels 
diners públics aconseguits amb la recaptació dels impostos dels ciutadans, 
sinó que, a més, signifiquen la plasmació de la línia política per part de la 
Junta de Govern, es a dir, és la plasmació de les idees al món de la realitat i 
mitjançant un equip de professionals i dels diners suficients per poder-ho 
portar a terme. De manera conseqüent, de forma molt accelerada en els últims 
trenta anys de democràcia, la nostra Ciutat ha sofert una gran transformació 
per a molta gent, inclouent teòrics estudiosos, aquests canvis són fruit de la 
modernitat i signifiquen un pas endavant com a civilització. No voldríem 
semblar grollers i vanitosos quan part de la nostra ciutadania –nosaltres 
també ens incloem- ens preguntem a on anem. Per als col·lectius que 
desitjaríem una societat més justa, més solidària, més agermanada i més 
propera, els creixements urbanístics i la societat de consum s’estan convertint 
en un error per part de molts polítics economistes. És des de la humilitat on 
podem afirmar que no estem pensant en una societat estancada i sense 
progrés, tampoc en una societat d’esclaus i de falta de recursos i en una 
societat en la que ni l’estabilitat ni l’escolarització estaven assegurades, sinó  
en un model com alguns països nòrdics havien estat capaços de tirar 
endavant, i en canvi, vosaltres que conformeu, des de fa quasi trenta anys, 
una majoria d’esquerres -tant quan abans governaven comunistes com ara 
que governen socialistes i un equip format per Socialistes, Iniciativa-EA i 
Convergència- sembla que sigueu incapaços de fer-ho. Potser és que tampoc 
teniu suficients idees. La industrialització del nostre poble, la creació 
d’empreses com un exemple, Aigües de Barcelona, no diguem tots els grups i 
els plans urbanístics, com sempre pensem des de l’expropiació als pagesos i a 
petits propietaris. A Cornellà no existeixen els grans latifundis d’Andalusia i 
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Extremadura, al nostre poble la propietat ha estat sempre repartida poc a poc, 
i en nom del progrés i de la modernitat, allà a on hi havia camps, s’han fet 
fàbriques i carreteres, a on existien espais naturals, ara hi ha habitatges, 
carrers i més habitatges, on hi havia terra ara hi ha asfalt.  
 
 Durant els anys setanta els barris de Centre i Gavarra van sortir al 
carrer demanant la seva  canalització, i en canvi, ara tenim que el riu ens 
l’han robat. La ciutadania viu allunyada del lloc que durant anys va formar 
part de la Ciutat, això també es va fer en nom del futur de la societat i de la 
Ciutat. Cornellà –ho hem repetit moltes vegades- és una de les ciutats amb 
més densitat de població que existeix al món, som més de vuitanta mil 
habitants i només tenim set quilòmetres quadrats, toquem a dotze mil 
habitants per quilòmetre quadrat. Realment creieu que aquesta societat és 
més feliç ara que abans?. Realment creieu que el creixement urbà i la 
cimentació és un objectiu progressista i que fa més solidaris als ciutadans?. El 
desconeixement que tenim els veïns dins d’un mateix carrer, no creieu que hi 
té molt a veure aquest urbanisme que es fa, aquesta planificació i els valors 
morals que intentem inculcar?. No creieu que una partida minsa en Cultura 
del Pressupost de l’any 2007, no té res a veure amb tot el que estem parlant?. 
Tots els plans urbanístics que estan en aquest moment en marxa a la nostra 
Ciutat, són fruit d’expropiacions a veïns que se’ls fa fora de casa seva, de les 
seves propietats, llògicament amb indemnitzacions però sense alegria per part 
dels afectats i això en nom de la modernitat i de la millora de la Ciutat. No 
voldria que penseu que totes aquestes frases són una lamentació i que darrera 
d’elles no existeix un model possible, sostenible i  d’esquerres. Quin model de 
Ciutat vol Esquerra Republicana?.  
 
 En termes sociològics -empresarials es parla del “moll de l’os” o del 
“coure”, en aquelles activitats que signifiquen per una empresa quelcom de 
diferent i que es motiva la força, la personalitat, el futur i la diferenciació 
respecte a les altres que puguin existir al mercat. Per a nosaltres –la gent 
d’Esquerra Republicana- a la Ciutat i a les polítiques que l’Equip de Govern 
executa, tenia que existir, agrupat, tot allò que conforma el “coure”. Signes 
d’identitat els poden formar l’ensenyament- en aquelles que en són 
responsables- la cultura, les polítiques d’integració i de identitat nacional, el 
petit comerç, l’ecologia, les polítiques d’ideologia de la gent jove i també per la 
gent gran, l’urbanisme, l’ordre civil. En canvi, tothom està d’acord amb 
subcontractar la resta de treballs, aquells que -controlant-ne el cost- no són 
prioritaris per a la nostra diferenciació, multes en zones blaves, neteges.  
 
 I com afecta a tot això dels Pressupostos? per exemple, en cultura, 
el nou Pressupost no té un gran creixement derivat de l’IPC, ja sabem que es 
va preferir fer l’Eroski al centre del poble en lloc de col·locar-ho a on en aquest 
moment existeix l’Auditori. Aquesta decisió pressa per un govern democràtic, 
ha marcat la política cultural de la nostra Ciutat. A moltes altres ciutats han 
fet de l’Auditori un nucli a on es desenvolupa molta part de la vida cultural i 
ciutadana. Nosaltres no podrem fer-ho mai degut a una decisió de l’equip de 
govern d’esquerres, és clar, però al menys, si el pressupost de cultura tingués 
un percentatge més alt es podria iniciar una programació cultural a la ciutat. 
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L’Auditori està en mans de Precsa i és un bé que ha de generar beneficis, no 
és un equipament urbà, és per aquest motiu que si una associació vol 
programar un acte, ha de pagar. Es també per aquest motiu que difícilment es 
troben dies en el calendari que estiguin buits. No creieu que hauria de ser al 
contrari?. Quan existeixen dies en els que no es contracti res, és bo tenir la 
sala. Com pot ser que les obres de teatre que últimament es porten a Cornellà 
les programi Precsa?. 
 
 La nova biblioteca que s’està fent al Cinema Titan, únicament 
significa per als barris Centre i Riera la devolució de la Biblioteca Maragall, 
que ja existia i en fou expropiada. Per cert –i no sé si és una carambola de la 
vida- en els terrenys s’hi faran habitatges privats. La partida pressupostària 
que l’Ajuntament aporta al Festival de Pallassos, és cada vegada més minsa. 
El per què? doncs molt fàcil, en quant els agents socials i les institucions 
s’impliquen en el festival i aporten recursos, l’Ajuntament, en lloc 
d’incrementar aquesta partida perquè el festival tingui més repercussió, 
utilitza aquestes aportacions per estalviar-se diners. Molta gent de l’Equip de 
Govern no hi creu en aquest festival -i no estem parlant precisament de la 
Regidora de Cultura-. En les dues últimes escoles bressol que l’Equip de 
Govern de la Ciutat ha posat en marxa al barri Fatjò, el propi equip ha decidit 
que l’equip pedagògic sigui subcontractat mitjançant una empresa 
especialitzada. No dubtem ni de l’experiència ni del nivell professional dels qui 
les composen, però, no creieu que això forma part del moll de l’os?, per què 
trencar la línia seguida fins ara?, no és millor que tinguem a les nostres mans 
la continuïtat del prestigi d’escoles bressol com la Trepa?, això significa 
incrementar plantilla, però aquest increment és el que ens ha fet diferents- 
que és la nostra personalitat-.  
 
 En comerç, la construcció de dos centres comercials com l’Eroski i 
l’Hipercor ha desequilibrat el comerç de la nostra Ciutat, a vegades, tots els 
polítics en parlen i es diu d’una ciutat mediterrània, perquè els carrers poc a 
poc seran més foscos, el comerç va morint poc a poc, i és més, ara amb la 
nova seu i el nou centre de l’Espanyol fareu una tercera ¿ On estan totes les 
auditories que s’han fet per poder treballar amb una potencialització del 
comerç local?. ¿On està la vertebració d’equips comercials urbans, de la 
promoció feta d’eixos per a marques, de promoció de la Ciutat?.Nosaltres 
creiem que aquesta vertebració dels eixos comercials urbans de Cornellà es 
podrian establir amb un criteri segit per barris. Es tindria que concretar 
especificant què cal fer per potenciar aquest comerç, però la línia de fer grans 
superfícies els anirà matant poc a poc. 
 
 En quant al medi ambient, i tot i reconèixer que s’ha produït un 
increment en el Pressupost, cal dir que aquest increment no existeix com a 
font pròpia de l’Ajuntament. Sabem l’esforç d’Iniciativa per incrementar-ho, 
però falten idees i falta un gran pressupost, es pot parlar de pressupostos, 
polítiques transversals, però perquè un departament tingui pròpia autonomia i 
tingui un equip important ha de tenir un propi pressupost i la resta de 
l’Ajuntament ha d’absorbir aquestes línies transversals. Si avui viatges per 
Espanya, ciutats com Ponferrada ja tenen a tots els centres de la ciutat i als 
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centres peatonals, el contenidors soterrats. Nosaltres encara estem parlant 
d’anar creant dins del barri Centre, el que és la recollida selectiva 
d’escombreries. Els backs urbans ni surten al Pressupost, es va crear un 
primer fa tres anys, no s’ha acabat encara de definir i difícilment podrem 
continuar una política com aquesta. Considerem que el Pressupost en l’àrea és 
insuficient i en quant a la joventut, davant de la dificultat d’avui dia i davant 
l’idea de crear junt amb Emducsa un departament per posar en contacte els 
propietaris i la gent que intenti tenir un pis habitacle, avui amb el domini 
d’Emducsa, encara que és generalitzada, no existeix un llistat, no se’ns ha 
facilitat i no existeix una política realment forta en aquest sentit. Per tots 
aquests motius nosaltres creiem que és un Pressupost continuista. 
 
 Tot seguit pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que el seu Grup 
Municipal pensa que, malgrat el que ha dit el senyor Morlanes de que es un 
pressupost de final de mandat i sense excessives pretensions, si treballa 
només una mica i agafa les quantitats pressupostaries, no és així, les dades 
que ens ha ofert no les comparteixo, t’asseguro que no ho comparteixo. Però 
bé, abans de seguir exposant quina és la nostra posició davant els 
Pressupostos, vull dir una altra cosa. Ja són dos anys seguits que aquesta 
Portaveu té que consultar l’expedient pressupostari en el passadís de 
Secretaria. Em sembla vergonyós com tracten vostès a l’oposició a l’hora de 
donar-nos informació sobre com funciona el diner d’aquesta Ciutat, sembla fet 
per a què no ho fem. La meva pregunta és, per què tants entrebancs?, sembla 
que tinguin por, si ho tenen tot tan clar, per què no faciliten les coses?. No es 
pot comportar d’una manera més afectuosa amb la poca oposició que tenen?. 
Vist el que hem vist, tenen molt poca oposició, per tant, amb la poca que tenen 
han de tenir cura, perquè sinó van a quedar molt malament, espero que ens 
cuidin una mica més. I espero que si no ho fan, com això és el final de 
mandat, siguin els votants qui ho facin. 
 
 Bé, això era la meva queixa i ara anem al que ens interessa. Estem 
parlant d’un Pressupost gens modest, d’una molt important quantitat de diner 
públic que vostès van a gestionar o manejar durant l’any 2007. Seixanta-un 
milions cent i escaig d’euros, només l’Ajuntament, que si comptem amb les 
empreses públiques, estaríem –com molt bé ha dit el senyor Tinent d’Alcalde- 
al voltant dels cent setze milions. Estic segura que no seran definitius, perquè 
quan vostès tanquin aquest Pressupost, com va passar amb el del 2005, el 
Pressupost inicial, senyor Morlanes, no el farem. Amb les dades que disposem 
de l’exercici tancat del 2005, vostès van convertir un Pressupost inicial de 
cinquanta-sis milions d’euros en una despesa definitiva de quasi trenta-dos 
milions d’euros més, el que ens confirma i ens reafirma en la nostra posició de 
queixes constants que hem mantingut durant aquest any i l’anterior, sobre les 
modificacions de crèdit a l’alça –algunes a la baixa, però la majoria a l’alça- 
que realitzen vostès duran tot l’exercici, cosa a la qual vostès estan molt 
aficionats. No fa falta ser molt llest i entendre d’altes finances per donar-se 
compte que vostès venen a “bombo i platillo” a la ciutadania, uns 
pressupostos que no són els veritables, enganyen, i els repto a que, tal com 
explica amb aquest “bombo i platillo” els pressupostos en el Butlletí Municipal 
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o a on es faci, quan vostès tanquin aquestes desviacions pressupostàries –
quan tanquin l’any- expliquin a la Ciutat en què s’han passat, quines 
despeses són les que no havien previst, què se’ls ha oblidat per modificar 
aquestes xifres. Aquest any se’ns ha dit que les pujades dels impostos eren 
mínimes -un 3,4% si no m’equivoco- i que alguns no es tocaven perquè ja 
estaven al límit del que marca la llei. 
 
 Aquest Grup en el passat Ple quasi els felicita i el nostre vot va ser 
d’abstenció en el lloc d’un no. Vostès ja saben que des de el Partit Popular 
tenim unes prioritats de com els té que funcionar i que funcioni bé, però 
entenem que, com són vostès els que governen, és lògic que ho facin d’acord 
amb el seu programa. Podem no compartir idees, però com som profundament 
respectuosos amb la voluntat del poble, i és obvi que vostès tenen una majoria 
que ha confiat en el seu programa, és el mateix que vostès gestionin i facin les 
mudances que considerin, o sigui que es facin el Pressupost segons el seu 
programa, però no els deixarem, sens dubte, que venguin el canari perquè això 
no seria correcte. 
 
 Farem unes quantes preguntes perquè estic segura que quan li 
toqui el torn de rèplica, senyor Morlanes, em tornarà a dir per enèsima vegada 
allò d’enfadar-nos, a més de que no m’assabento i tot això que jo necessito per 
augmentar la meva autoestima, i al final no em contestaran res, deixant que 
perdi el torn amb algun comentari dels seus, del senyor Alcalde. Per tant , en 
principi, em conformo amb fer unes reflexions. 
 
 Dic que si els Pressupost -a si, els impostos- són un, ¿com és que 
preveu un increment de recaptació de impostos directes d’un increment d’un 
7,28, dels indirectes d’un 14,03, de les taxes 6,40, dels ingressos patrimonials 
d’un 13,30, de l’IBI 12,63, transferències de capital 13,21, plus vàlues 10,89?. 
Amb l’IBI –senyor Morlanes- pensen recaptar quinze milions d’euros- un milió 
sis-cents setanta-nou mil sis-cents vuitanta més que l’any 2006. 
 
 A l’àrea 1, m’ha escandalitzat i es que pensen recaptar per multes 
de tràfic, escolti, vuit-cents mil euros –cent cinquanta milions de les antigues 
pessetes, un 117% de pujada de l’any passat- Jo pregunto, preveuen que mig 
Cornellà infringeixi la llei?. Es van a convertir tots en possibles conductors 
temeraris o jo que sé?. És que ara que ara que tenim els Mossos pensen 
convertir a la Guàrdia Urbana en una força de recaptació?. 
 
 I ara també els diré quelcom sobre les despeses. Pressupost social 
pensant en la gent, Departament de Serveis Socials, Salut Pública i Consum, 
tres mil vint-i-nou euros menys. Menys per atenció a la infància, menys per 
Salut Pública, menys diner per la Teleassistència, per allotjament dels adults i 
la gent gran. Personal, podrien dir que –ho he comptat- Serveis Socials gasta 
més en personal que el que inverteix en altres coses. És una veritable 
barbaritat, vint-i-dos milions d’euros i escaig, quasi un milió i mig més que 
l’any passat. 
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 Aquest Ajuntament s’està convertint en una gran empresa a on 
vostès tenen una mina i tiren de mà i gasten la major part del Pressupost. 
Molt personal, seria bo, d’acord que és òptim que vostès col·loquessin a la gent 
d’aquesta Ciutat –res a dir- si nó necessitessin constantment –no sé perquè 
històries- contractar empreses que gestioni allò on vostès no hi arriben, al 
final tindran que contractar una multinacional. No ho entenc, amb aquesta 
enorme quantitat de personal que vostès tenen té que ser capaç de gestionar 
escoles bressol, els gimnàs municipals, tot el que en aquesta Ciutat es finança 
amb diner públic. No pot ser que contractin empreses particulars que 
gestionin el negoci, el diner públic. Qué no és dolent el servei?, qué no és 
dolent? digui vostè que no, digui vostè el que vulgui, és dolent el servei. 
Cornellà segueix estan bruta, segueix estan insuportable malgrat que vostès 
tenen una empresa de recollida de material, que cobra una misèria, segueix 
estan brut. En resum, el resultat  “el pagano” és el que té l’augment d’un 4% o 
3,5% dels impostos que vagi a pagar, l’IBI aquest any, serà del 4% -el 
catastral-. 
 
 El “pagano” és el que paga, i  ara se esta veient a la gent quan rep el 
rebut quina és la seva reacció, es presenta davant  l’Ajuntament per reclamar. 
I com en les ordenances ens hem abstingut, ens abstindrem també malgrat 
aquesta dura critica que hem fet i del que els hi hem dit, que vostès ens 
ignoren, però com ens respectem, ens seguirem abstenint en el que van a 
cobrar i en el que van a gastar. Però esperem que aquest Govern sigui més 
clar, que expliqui millor les coses, que ens faciliti millor les coses. 
 
 A continuació pren la paraula la Regidora del Grup Municipal 
d'ICV-EA-EPM, senyora Carmen Romero López, per indicar que no farà la seva 
intervenció ni parlant de l’estat de la Nació, ni parlant del Pisuerga que passa 
per Valladolid. Només parlaré dels Pressupostos que avui estem valorant. 
Evidentment, nosaltres, la nostra postura és de total confiança amb com s’han 
elaborat aquests Pressupostos, sabem des de el nostre Departament que 
pràcticament es va iniciar el mes de juliol, que per això hi ha hagut algunes 
variacions i que finalment hi ha hagut un canvi continuo de diàleg per després 
subsanar algunes previsions inicials que havíem fet. Per tant en la forma del 
procés de l’elaboració, estem totalment d’acord. 
 
 En quant a la ideologia a la que obeeixen, evidentment, també 
estem d’acord. Sí que creiem que hi ha una inversió important en el benestar 
de les persones, sí creiem que continuen en la línia de millorar la vida, el 
benestar i la salut pública, la situació de les persones que viuen a Cornellà, 
per tant sí pensem que en conjunt obeeixen a una intenció o un objectiu 
totalment d’esquerres. 
 
 El Tinent d’Alcalde ha parlat de números, nosaltres amb aquests 
números  no volíem intervenir massa, són dades numèriques que parlen per si 
mateixes. Malgrat que són els últims Pressupostos d’aquest mandat i que 
estan a final del mandat, no creiem que siguin totalment continuistas, perquè 
un 12% d’inversions suposa, també, un clar esforç per continuar fent el que ja 
està iniciat, el que està programat en els propis plans i també per algunes 
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coses que van quocients plurianuals o que són noves. Sabem que la 
repercussió per habitant, si tenim en compte el Pressupost total, estem molt 
per sobre del que signifiquen altres pressupostos, i també si tenim en compte 
el Pressupost d’intencions, que serien més de cent euros per habitant de 
Cornellà. Un número, un rati -com s’ha dit- molt per sobre de la resta de la 
comarca, per tant en tot això podem dir que és un Pressupost que reflexa una 
situació sanejada del propi Ajuntament, que reflecteix també la voluntat de no 
gravar a la població, sinó en tot cas de fer un esforç i invertir més del que és la 
repercussió que s’està fent de l’increment de la pressió fiscal a la ciutadania.  
 
 Com ja sabeu, nosaltres amb la mateixa tònica de cada any, hem de 
fer dues reflexions més, que les fem perquè creiem que això és la nostra 
obligació. Per una banda, tot el que té a veure sobre la qüestió de la 
Solidaritat, Cooperació, crec que amb un Pressupost d’aquest calibre i també 
amb una situació com la que estem vivint en aquest Ajuntament, hauríem de 
tendir, poc a poc, a anar ja a assolir l’u per cent en cooperació i solidaritat, 
crec que tampoc no seria tant –he fet els números i penso que no seria cap 
agravi- i realment això repercutiria en més projectes de solidaritat amb altres 
països, amb projectes de inversions en comerç just o amb consum responsable 
amb altres tipus de coses que també tenen que veure amb la cooperació i la 
solidaritat. 
 
 Per altra banda, també hem de parlar del tema de la participació. 
Nosaltres creiem que també ara, de la mateixa manera que avui s’ha fet un 
esforç i s’ha donat d’una manera més clarificada el Pressupost General, que 
ens permetrà entrar i sortir i tenir comparacions i tot això, crec que ara estem 
en disposició de fer un esforç i explicar-ho a la ciutadania, perquè ens hem 
trobat moltes vegades que quan comencem un projecte nou –per exemple el 
que estem fent ara de la matèria orgànica en alguns barris- hi ha gent que ens 
diu: “Home, per què tinc que fer jo aquest esforç, si això ja ho cobreu 
vosaltres?, si jo ja pago suficients impostos, ja pago per fer això, no cal que ho 
faci jo, jo ja pago”. Si d’alguna manera es pugues explicar de manera didàctica 
què suposa realment els ingressos que fem a l’Ajuntament i d’on venen i com 
han anat canviant i també quines són les despeses més importants i com es 
repercuteix directament a la ciutadania, penso que també la gent entendria 
millor que se’l hi demani qualsevol esforç, del tipus de sigui, encara que sigui 
tan petit com fer la separació de les diferents matèries. 
 
 Per tant, crec que s’ha girat ja l’única via que teníem ara en donar-
los-hi a conèixer, però una reunió conjunta que seria amb totes les entitats al 
Castell -que l’any passat ja no es va fer així- i crec que aquesta no era la millor 
de les formules per arribar directament a la gent per barris o per entitats o per 
associacions o amb col·lectius que puguin estar interessats. Crec que no 
s’hauria de fer mal a aquest camí perquè la nostra ciutadania mereix saber en 
quina situació estan les arques de l’Ajuntament i com s’inverteixen els diners 
que la gent paga i que la gent fa un esforç per ser puntual i col·laborar amb el 
seu Ajuntament. 
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 Per altra banda, en el tema de Medi Ambient i Sostenibilitat, suposo 
que tothom ha vist que gairebé pugem un 50%. Això vol dir, simplement, que 
és més o menys el que realment ja farem aquest any amb la previsió final que  
és de dos-cents vint-i-vuit mil euros i la previsió per l’any que ve és de dos-
cents dotze -o sigui que encara aquest any estarem una mica més-, i això 
significa que tot l’esforç que ha fet aquesta Regidoria de cercar subvencions, 
de buscar ajuts, també de buscar suport, s’han quedat reflectits en el propi 
Pressupost perquè, a més de ser un Pressupost interdepartamental amb 
vocació de compartir amb els altres Departaments –que sempre ha estat així-, 
a més crec que una de les coses que aquesta Regidora va tenir des del primer 
moment en ment, era que havia de buscar més subvencions i més suports a 
altres administracions. 
 
  Va haver un moment que en l’administració més propera, la 
Generalitat, no hi havia línies de subvencions que poguessin ajudar en els 
projectes que nosaltres estàvem fent, per tant no teníem ni la possibilitat de 
demanar ajut, perquè no existia. Després en l’últim Govern –el Govern 
d’Esquerra Progressista Catalanista- sí que vam trobar una via perquè moltes 
de les accions que nosaltres podíem fer estaven recollides o podien trobar un 
tipus d’ajut i de suport, i per tant això és el que hem fet i això és el que, 
d’alguna manera, aquí queda recollit. I l’única cosa que estem fent és complir 
amb tots els acords que ens han dotat en el Ple, complir amb tots els acords 
que es deriven de l’auditoria ambiental i amb l’acord propi de desplegament de 
la recollida selectiva de la matèria orgànica a tots els carrers de Cornellà. Per 
tant, també haig de dir que no és un pou, que bé, és més fàcil, segurament, 
posar-ho en la partida però que és un dipòsit perquè el que farem és aprofitar 
l’aigua de la mina que surt a Can Mercader -en aquest moments raja sola, no 
té control- reaprofitarem aquestes aigües subterrànies que tenim i les 
aprofitarem pel reg del mateix Can Mercader i també per la neteja de tots els 
voltants. Crec que res més, ai perdó, Serveis Socials, sempre hi van. A veure, 
és evident que no s’han mirat amb prou cura aquest tant per cent que 
inicialment, sembla ser, que baixen en Serveis Socials, és simplement perquè 
hi ha una disposició diferent de les partides, estan en altres departaments, per 
exemple la Fundació Domicilia, la Fundació per la Dependència, aquestes ja 
no perquè no estan dintre de les partides del Departament de Benestar Social, 
Salut i Consum, etc.,. Per tant és evident que si traiem aquestes, l’increment 
està molt per sobre de la pèrdua, que en un medicament es veu, però que no 
ens hem aturat a mirar i ordenar amb què estan fets aquests canvis de 
partides.  
 
 A continuació pren la paraula el President-Delegat de la Comissió 
Informativa de Planificació, Economia i Hisenda, senyor José Luis Morlanes 
Galindo, per manifestar que, el senyor Alcalde m’ha indicat que sigui breu i 
com soc disciplinat,  serè breu. Per tant, com hem tingut reunions cara a cara 
amb tots el Grups, escoltant el Pressupost, detallant-lo i com se’m demana 
que sigui breu, permeteu-me que em centri amb allò políticament rellevant 
que no és la reiteració dels números –que es coneix sobradament i que 
Carmen Romero ha explicat molt bé-. 
 



34 

 Si us mireu la partida de transferències, veureu que hi ha una 
quantitat important de diner que és la transferència que es fa a la Fundació 
d’Atenció a les Persones Dependents -per tant la Fundació que tractarà de 
cuidar en la mesura de les nostres possibilitats a les persones majors com 
mereixen- veureu que hi un increment de partida pressupostària realment 
notable, perquè si veus el Pressupost bé, crec que només hi ha una cosa que 
no es pot dir, i és que aquest Pressupost no està fet per l’ànima de la Ciutat. 
Em resulta increïble que es parli de l’ànima de la Ciutat sense fer esment que 
l’ànima de la Ciutat és la gent. Aquest és un Pressupost per atendre a les 
persones de Cornellà i, sobretot, aquelles que tenen un grau de dificultat.  
 
 Quan acabi aquesta legislatura -l’Alcalde segur que dirà alguna 
cosa- haurem passat de quaranta places de residència d’atenció a la gent 
gran, a cinc-centes cinquanta. Som la Ciutat –estic segur i invito a l’oposició, 
responsable, a que ho miri- que té més places de guarderies municipals per 
cada mil habitants. Si l’ànima de la Ciutat no són els nostres nens, no és la 
nostra gent gran, no som nosaltres mateixos, no és ajudar amb la targeta rosa 
a que les persones que estan jubilades tinguin un tracte millor en el transport 
públic, jo personalment no sé el que és l’ànima de la Ciutat.  
 
 Algú es munta unes “verbenas” intel·lectuals per justificar, 
possiblement, que amb un Pressupost tan clarament orientat a l’atenció de les 
persones i per tant progressista, doncs, s’ha de muntar alguna “verbena” 
intel·lectual per no votar a favor. No puc entendre que la dreta i l’esquerra 
votin el mateix en els temes importants, per tant quelcom hi ha que no 
funciona, i algú tindrà que reflexionar què és. Jo vull agrair, no tant el to –a la 
Portaveu del PP- com el contingut, i dir que fem esforç per gestionar amb el 
millor de les nostres capacitats, perquè ens esforcem tot el que podem, això sí 
que està fora de dubtes, no?. 
 
 Preguntes per què pugem tant les multes de tràfic?, perquè la gent 
comet infraccions de tràfic. Aquest any –aquest no és el Pressupost de l’any 
que ve, Isabel- hem fet una modificació de crèdit per incorporar un increment 
d’ingressos -en l’última Comissió Informativa vaig donar compte d’això- perquè 
ara tenim un servei que hem concertat amb la Diputació i que amb la 
coordinació entre la Diputació i l’Ajuntament, les persones que incompleixen 
les normes de tràfic –o incomplim les normes de tràfic- doncs, paguem la 
sanció per haver-les incomplert que ens imposa la Llei i, per tant, estigues 
absolutament tranquil·la que nosaltres no hem dit a la policia que posin ni 
una multa de  més, pots tenir la més absoluta seguretat, i a més, tu hi tens 
molts amics i ho pots constatar. El que passa és que a qui se’l hi posa una 
multa i a aquells de Cornellà que abans els hi posàvem una multa, i per 
manca de competència no els hi podíem cobrar, amb l’acord que vam fer amb 
la Diputació i que tu vas votar a favor -encertadament sens dubte- ara se’ls hi 
cobra, i això produeix un increment de ingressos per multes, no perquè 
haguem pujat els preus de les multes o perquè anem perseguint al personal, el 
que volem és que en la nostra Ciutat no es cometin infraccions de tràfic, i per 
tant no hi hagi ni una multa, això és el que ens agradaria, però mentre les hi 
hagi, doncs, és té que protegir-les. 
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 Hi ha un fet evident, la reducció de l’IBI és coneguda i per tant aquí 
ja no em paro, les coses són com són i ja està. En la resta dels impostos, el 
Capítol dels Ingressos pot venir per dos motius: un perquè aquí pugem les 
tarifes –que les pugem com hem vist- i l’altre perquè puja la base. Hi ha més 
activitat, hi ha més obres i aplicant el mateix Pressupost la quantitat final és 
major. Això sumat a “mi cajita” –ho tinc que he dir perquè sinó queda en l’Acta 
quelcom que no és veritat-. I respecte de si comenceu el Pressupost amb una 
quantitat i l’acabeu amb una altra, -ho torno a explicar- la Llei que regula la 
comptabilitat pública, determina que totes les partides han de ser carregades 
a 31 de desembre. Com s’ha fet una part important de despeses que estant 
executada no està pagada, perquè les factures són posteriors perquè l’obra 
està retardada, etc., etc., la Llei ens obliga a cancel·lar tots els comptes. Això 
s’agafa i es porta a una “cajita” que es diu romanent, i quan comences 
l’exercici, aquest romanent l’incorpores al Pressupost, però per aquestes 
despeses de l’anterior exercici es té el compromís anteriorment.  
 
 I després hi ha un altre tema que són les subvenciones que 
aconseguim durant l’any  -i ara vull aprofitar per fer un comentari sobre el 
Festival de Pallassos-. Gastem més diner que mai en el Festival de Pallassos i 
per la bona gestió de la Regidora i de l’Alcalde, hi ha aquestes administracions  
que aporten el que abans no aportaven, per això fem més despeses tenint 
menys pressupost pel Festival de Pallassos, perquè ara aporta menys i ho 
dedica a altra cosa pels ciutadans, perquè aquí el que s’estalvia es queda a la 
Ciutat, per tant té que ser un motiu per estar contents, no enfadats.  
 
 I acabo amb un comentari per a que es llegeixin bé els 
Pressupostos. Vosaltres sabeu que el Festival de Pallassos es celebra cada dos 
anys i la partida del Festival de Pallassos és una partida important, perquè si 
l’any que ve es posa el Festival de Pallassos, el pressupost de Cultura 
s’augmenta un 1% vol dir que s’apuja tot el que no va del pressupost del 
Festival de Pallassos –que és molt diner- més un 1%, amb la qual cosa si es 
comparés amb termes homogenis, es veuria que l’increment del pressupost 
d’aquesta àrea, és un increment notable.  
 
 Acabo agraint que aquest és un Pressupost del Govern, és un 
Pressupost ni del Partit Socialista , ni de Convergència, ni d’Iniciativa, de tots. 
Jo crec que és un bon Pressupost, pensat per a la gent i així aquest 
pressupost farà veure que hi hauran més guarderies, més residències 
d’atenció per la gent gran, hi haurà una nova biblioteca, un nou centre 
cultural lligat a Internet, un parell de camps de fútbol millorats, etc., etc., No 
ho dubteu, és un bon Pressupost, sempre podrà ser millor, però és un bon 
Pressupost pensat per l’ànima de la Ciutat, que són les dones, els homes, els 
nens, la gent gran que fan de Cornellà una Ciutat pròspera, i que jo crec que 
la gent fa temps que ha decidit que és una Ciutat que millora any a any, 
perquè en trenta anys –com tu has ben dit abans, Salvador- en trenta anys ha 
donat la confiança a una forma de governar i a un projecte de ciutat. Com la 
gent és intel·ligent, la gent ja sap que Cornellà va millor i que amb aquests 
Pressupostos el que intentem és que encara ens vagi millor l’any que ve.  
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 Pren la paraula seguidament la Regidora del Grup Municipal d’ICV-
EA-EPM, senyora Carmen Romero López, manifestant que ella ha començat 
dient que no estava fent cap discurs, ni sobre l’estat de la Nació ni sobre 
l’estat de Cornellà, ni coses d’aquest tipus, per tant una cosa és parlar de 
números i entendre que hi ha partides que canvien de lloc o que simplement 
s’incrementen d’una manera o que reben unes ajudes o que hi ha més 
ingressos. Hi ha frases que tenen que ser una lectura que altres vegades ja ho 
ha fet també la Portaveu del PP, quan confon la partida, per exemple, del 
Capítol II de Personal, que ja li has donat a cada Departament, amb la 
quantitat de diners que gestiona. És clar, això no és nou d’aquest any, aquest 
any és Benestar i Serveis Socials i l’any passat i l’altre era el sou de la 
Regidora de Medi Ambient i els demés anys era més de la meitat del 
Pressupost, etc., hi ha una voluntat de no deslliurar les coses.  
 
 A veure, crec que també ha parlat que en aquest últim mandat que 
concloem amb un Govern d’Esquerres i Catalanista, la Generalitat, el 
Departament de Medi Ambient, ha tingut un fort suport en alguns temes, en 
temes i projectes que s’estaven fent, que podien venir conjuntament. I per 
altra banda, és el mateix, la mateixa lectura que s’està fent en molts 
Departaments, al meu Departament, i en el cas de Benestar Social és 
totalment clar que ha estat així, és el cas de convenis que s’han signat amb 
Adigsa, convenis que s’han signat directament amb Benestar Social i Família, 
convenis que també han vingut de suport per Teleasistència i que s’ha de 
veure en l’ànim de tots de la manera que bé la lectura. Jo crec que és una 
lectura tendenciosa, és molt difícil arribar a la conclusió que ha arribat la 
companya i col·lega del PP, perquè no s’ entén si realment s’ha fet un estudi 
curós de quins són tots els diners que van a parar a Benestar Social d’aquest 
Ajuntament, estiguin posats en un lloc millor que en un altre, com repercuteix 
finalment a la ciutadania, i evidentment la ciutadania ha d’estar ben atesa, es 
necessiten equips de gent que facin aquest tracte directe que necessita la 
persona quan té un problema i ve a la primera instància que és la primera que 
el rep i intenta solucionar-li el seu problema. Per tant, penso que hi ha moltes 
coses que han posat que tenen una altre intenció i que, evidentment, 
s’escapen del que és estrictament la qüestió econòmica del Pressupost. 
 
 Pren la paraula a continuació el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, manifestant que crec que el tema està suficientment debatut, 
permeteu-me només unes quantes reflexions. La primera, agrair el to del 
debat de la reflexió que han realitzat cadascun dels representants dels Grups 
Polítics, evidentment hi ha discrepàncies -perquè sinó ho controlaríem només 
un Grup Municipal- cosa en la que jo tinc cap inconvenient, perquè sembla 
que tots i totes les persones que estem aquí el que intentem és fer el millor 
possible per la nostra Ciutat.  
 
 Contents?, crec que mai hi estem, faltaria més. Tan de bo, 
poguéssim aprovar un Pressupost que fos el doble, seria ideal, seria perfecte 
poder fer-ho, però crec que hem de ser conscients de les nostres pròpies 
realitats, i també em sembla allò que diu José Luis Morlanes -i és el que 
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contestàvem- aquestes coses no es produeixen tampoc perquè si. Si 
estiguesim en un context de recessió econòmica, de dèficit de creixement, de 
paro important, d’objectius econòmics no previstos en l’exercici d’aquest any, 
probablement nosaltres no podríem aprovar els Pressupostos Municipals que 
hem anat portant a aquest Ple en aquests últims anys. Crec que hi ha 
suficient informació per entendre a on estem, i també pel mateix es té que 
entendre que el que estem aquí aprovant té una repercussió sobre la vida local 
i sobre la iniciativa de l’activitat privada. Ull que també s’aprova un 
Pressupost important que d’alguna forma afecta al progrés i al benefici social 
d’aquesta ciutat. La biblio-ciutat ha sigut una de les nostres línies de treball 
des de fa molt temps. Nosaltres no estàvem per fer un Pressupost que no es 
pugui complir, que no es pugui finançar, jo crec que no, que el Pressupost –i 
ho he dit des de el primer dia- ha de ser rigorós i hem millorat i encertat en les 
nostres tècniques i millorat algunes coses deficitàries en la nostra forma 
d’actuar i tirar cap endavant el Pressupost. Crec que això és bo i positiu 
perquè el que hem depurat, evidentment, això no es queda en els guanys ni el 
saldo de les nostres empreses, no hem de presentar beneficis, el que tenim 
que presentar és una millora de la nostra gestió i dels nostres serveis i el que 
hem fet amb els nostres recursos és redirigir-los, destinar-los a altres 
iniciatives i altres programes que eren més importants.  
 
 Continuïtat en alguns programes -que era evident, no pot ser d’altra 
forma- els programes no són anuals, ni cada any estem fent experiments, els 
programes són els que són, són els que s’aproven, els que es tiren cap 
endavant, i evidentment hi ha d’haver una continuïtat pressupostària i una 
continuïtat de política. Això és una de les parts importants que estan 
contemplades en el nostre Pressupost. Hi ha coses que crec que val la pena 
tenir presents, tenir un Pressupost per Àrees que porta cada Grup Municipal, 
això és un Pressupost debatut per les forces polítiques que ens hem posat 
d’acord en com tenim que gestionar la nostra Ciutat. Està bé que s’intenti 
buscar aquesta espècie de “guerrillas”, però a mi, em sembla absurd, perquè 
aquí el que hi ha és un Pressupost de Govern Municipal, de complicitat i 
homogenitat en criteris, en les àrees en que casdascu tingui la seva 
responsabilitat. Per tant això és el primer que s’ha de tenir en compte, que 
cada un no estem defensant el nostre espai, aquí tots estem defensant un únic 
espai, l’espai comú que està projectat en el nostre Pressupost Municipal.  
  
 També dir altres coses que probablement no són importants per a la 
vida de la Ciutat, però al nostre judici sí, perquè afecta la vida d’aquesta 
Ciutat. Tenir una proposta per l’any que ve de fer quatre-cents habitatges, 
probablement no tingui importància, però això ens fa ser una ciutat amb 
política social –probablement-. Tirar cap endavant el Pla Integral de Sant 
Ildefons? probablement no tingui res de social tirar cap endavant el Pla que en 
aquests moments s’està confeccionant i que l’any que ve ja es posarà en 
marxa, probablement no tingui res de social. El fet de dotar de més recursos i 
major gestió a la Fundació d’atenció de les persones depenents?, crec que és 
important atendre-les. Tots sabem –crec- que avui ha estat aprovada una Llei 
que es posarà en marxa l’1 de gener, que té tota una sèrie de qüestions, que ja 
hem explicat fins a la sacietat. Està bé que la gent s’ompli la boca en dir allò 
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de “polítiques transversals”, i quan aquestes s’apliquin, el que es te que fer és 
sumar –tot suma- no l’àrea A o l’àrea C. El que simplement hem fet és dotar de 
majors recursos a les polítiques transversals, en aquest cas, a través de la 
Fundació d’Atenció a les Persones Depenents.  
 
 Dir un comentari, ho dic perquè a vegades estaria bé estar 
informats de Teleassistències, des de que està el Govern aquest nou a Madrid, 
-que sembla ser que no hauria d’estar-, però bé, malgrat alguns està, gran 
part de la seva política social ha estat dirigida a millorar tots aquests serveis, i 
el que hem fet del que ens hem estalviat, per sort, en Teleassistència, -perquè 
això està computat a través dels convenis que hi ha entre el Govern Central i 
la Diputació de Barcelona- ho hem destinat a altres serveis per millorar-los i 
incrementar-los. Facin servir el papers, que per això estan, o llegeixin les Lleis 
o els acords, que per això estan. Parlant d’aquest tema, posem en marxa 
equipaments d’escola bressol i posem en construcció una nova, un 
equipament important de les noves tecnologies per aquesta Ciutat i una cosa 
que potser no afectarà a la quotidianitat de la gent, que és ampliar de 63 anys 
a 60 anys, la tarja rosa, que és cert que no està en la partida de Benestar 
Social, és cert, perquè això és una partida que tenim que pagar a l’Àrea 
Metropolitana del Transport. Que jo sàpiga, aquestes són les polítiques 
socials, estiguin a on estiguin les partides i àrees que estiguin. 
 
 Alguns polítics no ho acaben de veure però hi ha un tema molt 
senzill al qual tinc un especial afecte, que és el Pla de l’Entorn. El Pla de 
l’Entorn es va a ampliar amb més barris a la Ciutat, i nosaltres posarem més 
recursos econòmics pel món de l’educació. Potser vostès no ho han sabut 
veure, ho comprenc, però això és una cosa que és fonamental per la integració 
de la vida de l’escola en la vida dels barris. Podem parlar de moltes més 
mesures que es posen en marxa, jo crec –amb tota humilitat- que aquest és 
un Pressupost que, a més, puja més perquè hi ha una societat que, 
evidentment, no pot ser consolidada que és Tecsalsa –que recordo que té un 
pressupost de tres milions tres-cents mil euros-, per tant, estem al voltant de 
gestionar cent vint milions d’euros pel pròxim any. 
 
 Crec que és un Pressupost pensat per anar fent aquestes coses, pot 
ser continuïsta o altruista –em dona igual les paraules- el que importa és què 
hi ha darrera. I farem més coses, en el tema de recollida, d’energia solar i de 
fer projectes que siguin, evidentment, els que es poden fer, perquè sempre he 
fet –i acabo amb això- una reflexió a tothom. Això  fa trobar iniciativa per la 
inversió, perquè nosaltres ens hem donat compte, anem construint cada cop 
més una ciutat més cara en la mesura que aquesta Ciutat va incrementant i 
duplicant els seus equipaments i això significa encarir-ho, perquè significa 
dotar-la de tots els serveis que tenen que funcionar i solucionar el dia a dia. I 
d’això, a vegades, no ens donem compta o no volem ser conscients, i jo ho he 
explicat en altres àmbits –ho he compartit amb els Grups Municipals- i crec 
que en això val la pena que tots o cadascú les objeccions que es tenen que fer i 
això és el que estem fent. Quan estem triplicant escoles bressol, estem 
triplicant despesa ordinària, quan anem a construir una biblioteca i dintre de 
dos anys una altra, doncs, si ja ens costa la Garcia Nieto,  triplicarem despesa 
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–ho dic pels polígons esportius- i els ingressos no van a aquest ritme. Els 
nostres ingressos no van a aquest ritme , tan sols tenim una taula de salvació 
i jo crec que tots hem d’estar d’acord i jugar en la mateixa direcció, que és 
demanar que els Pressupostos Generals de l’Estat i els Pressupostos de la 
Generalitat incorporin i incrementin les partides pels Ajuntaments com aquest 
o altres que aposten per les seves ciutats i els seus ciutadans. 
 
 Donant moltes gràcies pel to de les vostres intervencions, si no ho 
entenc malament, Esquerra votaria en contra i el Partit Popular abstenció. 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D'OBRES, URBANISME, 
MANTENIMENT, SERVEIS I MEDI AMBIENT 
 
 
 4.- Aprovar un nou reajustament de les anualitats fixades en el 
Conveni  de col·laboració entre el Ministerio de Fomento, la Red Nacional 
de Ferrocarriles  Españoles (RENFE) i aquest Ajuntament, per a la 
realització de les obres d’integració urbana del ferrocarril en el polígon 
Millás-Quitllet-Almeda. 
 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’escrit de la Secretaria de las Infraestructuras Ferroviarias del 
Ministerio de Fomento de data octubre de 2006, mitjançant el qual comunica  
a aquest Ajuntament el reajustament d’anualitats del contracte d’obres del 
projecte de “Línea Tarragona-Barcelona. Integració del ferrocarril a Cornellà de 
Llobregat (Barcelona) en la zona industrial de Almeda, Millás i Quitllet”, 
cofinançat entre l’indicat Ministeri i aquest Ajuntament, al mateix temps que 
demana un certificat de retenció de crèdit en conformitat amb el nou 
reajustament, així com del 10% de l’import de l’adjudicació en virtut de la 
pròrroga del contracte autoritzada amb data 26 de juny de 2006, segon el que 
estableix la disposició addicional catorzena de Text Refós de la Llei de 
Contractes de les Administracions Públiques, RDL 2-2000, de 26 de juny. 
 
 Atès que el cofinançament del citat projecte d’obres es va regular en  
el conveni  aprovat pel Ple en la sessió del dia  29 de juliol de 2004 i signat el 
dia 15 de desembre següent. 
 
 Atès que l’esmentat conveni en la seva clàusula cinquena estimava  
el cost de l’execució de les obres en 9.900.000 euros, i fixava la financiació 
amb la següent distribució i anualitats: 
 

ANUALITATS 2005 2006 TOTAL 
 
MINISTERI DE FOMENT 

 
4.000.000,00 € 

 
4.400.000,00 € 

 
8.400.000,00 € 

 
AJUNTAMENT DE CORNELLÀ DE LLOBREGAT 

 
610.000,00 € 

 
890.000,00 € 

 
1.500.000,00 € 

 
TOTAL 

 
4.610.000,00 € 

 
5.290.000,00 € 

 
9.900.000,00 € 

 
 
 Atès que, segons escrit de data 6 de juny de 2005, el Cap del Servei 
de Contractació del Ministeri comunicava a aquest Ajuntament que la 
Secretaria d’Estat, amb data 1 de juny de 2005, havia resolt adjudicar les 
obres del projecte a la UTE constituïda per les mercantil Sociedad Anónima de 
Obras i Servicios, Copasa i a Excavaciones y Construcciones Benjumea, S.A., 
per un import de 8.748.094,32 euros, amb la següent distribució d’anualitats: 
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ANUALITATS 2005 2006 TOTAL 

 
MINISTERI DE FOMENT 

 
3.568.000,00 € 

 
3.854.625,48 € 

 
7.422.625,48 € 

 
AJUNTAMENT DE CORNELLÀ DE LLOBREGAT 

 
544.120,00 € 

 
781.348,84 € 

 
1.325.468,84 € 

 
TOTAL 

 
4.112.120,00 € 

 
4.635.974,32 € 

 
8.748.094,32 € 

 
 Atès que, segons l’escrit de la Secretaria de las Infraestructuras 
Ferroviarias del Ministerio de Fomento enviat per fax el dia  5 de desembre de 
2005, mitjançant el qual es comunica a aquest Ajuntament el reajustament 
d’anualitats de l’esmentat contracte d’obres, el qual va ser aprovat pel Ple 
Municipal de data 22 de desembre de 2005, amb la detracció de l’import total 
de 3.212.120,00 euros per l’any 2005 i la contracció del mateix import per 
l’any 2007, d’acord amb la següent distribució: 
 
 

ANUALITATS 2005 2007 
 
MINISTERI DE FOMENT 

 
-2.787.88,94 € 

 
2.787.088,94 € 

 
AJUNTAMENT DE CORNELLÀ DE LLOBREGAT 

 
-425.031,06 € 

 
425.031,06 € 

 
TOTAL 

 
-3.212.000,00 € 

 
-3.212.000,00 € 

 
 
Restant-se, per tant, amb la següent distribució i anualitats: 
 

ANUALITATS 2005 2006 2007 TOTAL 
 
MINISTERI DE FOMENT 

 
780.911,06 € 

 
3.854.625.48 € 

 
2.787.088,94 € 

 
7.422.625,48 € 

 
AJUNTAMENT DE CORNELLÀ DE 
LLOBREGAT 

 
119.088,94 € 

 
781.348,84 € 

 
425.031,06 € 

 
1.325.468,84 € 

 
TOTAL 

 
900.000,00 € 

 
4.635.974,32 € 

 
3.212.120,00 € 

 
8.748.094,32 € 

 
 Atès el que disposen els articles 172 i següents del Text refós de la 
Llei reguladora de les Hisendes Locals, aprovat pel Real Decret Legislatiu 
2/2004, en relació als crèdits. 
 
 Atès el que estableix l’article 52.2  del Decret Legislatiu 2/2003, de 
28 d’abril, pel que s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de 
Catalunya, en relació a les atribucions del Ple.   
 

 Vist l’informe favorable, emès en data 14 de novembre de 2006, per 
la cap administrativa d’Urbanisme, obrant a l’expedient. 
 

Per tot això, el President de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, proposa a l’Ajuntament Ple 
l’adopció dels següents: 
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ACORDS 

 
 Primer.- Aprovar un nou reajustament de les anualitats fixades en 
el Conveni  de col·laboració entre el Ministerio de Fomento, la Red Nacional de 
Ferrocarriles Españoles (RENFE) i aquest Ajuntament per a la realització de 
les obres d’integració urbana del ferrocarril en el polígon Millás-Quitllet-
Almeda de Cornellà de Llobregat, cofinançades  entre el Ministeri de Fomento i 
aquest Ajuntament, amb la detracció de l’import total de 2.000.000,00 euros 
per l’any 2006 i la contracció del mateix import per l’any 2008, d’acord amb la 
següent distribució: 
 
 

ANUALITATS 2006 2008 
 
MINISTERI DE FOMENT 

 
-1.662.919,25 € 

 
1.662.919,25 € 

 
AJUNTAMENT DE CORNELLÀ DE LLOBREGAT 

 
-337.080,75 € 

 
337.080,75 € 

 
TOTAL 

 
-2.000.000,00 € 

 
-2.000.000,00 € 

 
 
Restant-se, per tant, amb la següent distribució i anualitats: 
 

ANUALITATS 2005 2006 2007 2008 TOTAL 
 
MINISTERI DE 
FOMENT 

 
780.911,06 € 

 
2.191.706,23 € 

 
2.787.088,94 € 

 
1.662.919,25 € 

 
7.422.625,48 € 

 
AJUNTAMENT DE 
CORNELLÀ DE 
LLOBREGAT 

 
119.088,94 € 

 
444.268,09 € 

 
425.031,06 € 

 
337.080,75 € 

 
1.325.468,84 € 

 
TOTAL 

 
900.000,00 € 

 
4.635.974,32 € 

 
3.212.120,00 € 

 
3.212.120,00 € 

 
8.748.094,32 € 

 
 
 Segon.- Aprovar 10% de l’import de l’adjudicació, per import de 
132.546,88 euros, amb càrrec a l’anualitat de 2008, en virtut de la pròrroga 
del contracte esmentat, autoritzada amb data 26 de juny de 2006, segons el 
que estableix la disposició addicional catorzena de Text Refós de la Llei de 
Contractes de les Administracions Públiques, RDL 2-2000, de 26 de juny. 
 
 Tercer.- Notificar el present acord al Ministerio de Fomento i a la 
Intervenció municipal, pel seu coneixement i efectes.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, es fa l’explicació del dictamen assenyalant és l’aprovació d’un nou 
reajustament de les anualitats en el conveni de col·laboració entre el Ministeri 
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de Foment, la Red Nacional de Ferrocarriles Españoles i aquest Ajuntament, 
per a  la realització de les obres d’integració del ferrocarril en el polígon Millás-
Quitllet-Almeda. Són les obres del viaducte. Sabeu que per un tema de 
replantejament del projecte vam començar més tard, i per tant el que fa 
l’Ajuntament és reajustar els diners que li toca pagar per aquesta obra, als 
nous terminis de l’obra. 
 
 A continuació intervé la Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que, com vostès saben, 
va ser aprovat pel Ministre del Partit Popular, l’aleshores Ministre, Alvarez 
Cascos. Si ara mateix estigués governant –és una reflexió- el Partit Popular, 
segurament vostès estarien recriminant el retard en posar en marxa aquest 
projecte. Com governen vostès, doncs bé, no és el mateix, és només una 
reflexió. 
 
 Intervé seguidament el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arevalo, 
manifestant que ho deixaran aquí i ja està, perquè això no té contestació. 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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 5.- Aprovar provisionalment la modificació i transcripció a 
escala 1:1000 del Pla General Metropolità al barri del Padró, a l’àmbit 
d’ús residencial dels equipaments confrontats al carrer Ignasi Iglesias 
fins a Can Bagaria i des de la carretera d’Esplugues fins el límit de terme 
amb Sant Joan Despí. 
 
 
 DICTAMEN 
 

“Vist l’expedient de modificació i transcripció a escala 1:1000 del Pla 
general metropolità al barri del Padró, de Cornellà de Llobregat,  a l’àmbit amb 
d’ús residencial des dels equipaments confrontats al carrer Ignasi Iglesias fins 
a Can Bagaria, i des de la carretera d’Esplugues fins el límit de terme amb 
Sant Joan Despí, d’iniciativa pública.  

 
 Vist l'acord del Ple de data 25 de maig de 2006, en virtut del qual 
s’aprovava inicialment l’esmentada modificació del PGM-76, i s’acorda la seva 
publicació mitjançant edictes en el Butlletí Oficial de la Província de 
Barcelona, num. 142  de data 15 de juny de 2006, en el Diari Oficial de la 
Generalitat de Catalunya núm. 4656 de data 16 de juny de 2006, i en el diari “ 
El Periódico de Catalunya” del dia 6 de juny de 2006. 
 
 Vist que durant el termini d’exposició pública s’ha notificat a tots 
els interessats a l’expedient l’acord del Ple de data 25 de maig, segons la forma 
establerta a l’article 59.2 de la Llei 59.2 de la Llei 30/1992, de 26 de 
novembre, resultant infructuosa en tretze interessats els quals han estat 
notificats mitjançant edicte publicat el Butlletí Oficial de la Província (número 
149 de data 23 de juny de 2006) i exposat, durant un termini de quinze dies , 
en els taulells d’anuncis de l’Ajuntament de Barcelona (del 19 de juny al 6 de 
juliol de 2006), Ajuntament de Sant Joan Despí (del dia 21 de juny el 10 de 
juliol de 2006 i el de la Corporació (de data 19 de juny a 6 de juliol de 2006). 
 
 Vist que durant el termini d’exposició pública, s’han presentat 2 
al·legacions , per la senyora Maria del Carmen Martínez López, administradora 
de Lladerm Promociones Inmobiliarias, Societat Limitada de dates 14 de juny  
i 14 de juliol de 2006 i de registres general d’entrada a l’Ajuntament números 
22520 i 26500 respectivament. A la primera demana que la profunditat 
edificable de l’illa delimitada pels carrers de Feliu i Codina, Miquel de 
Cervantes, Marià Benlliure i l’avinguda de les Flors, sigui la consolidada a tota 
l’illa (15,50 metres), d’acord a les llicències concedides des de l’any 1976, en 
que s’han calculat les fondàries edificables sobre la base topogràfica 1:2000 
del PGM-76, en lloc dels 15,10 de l’expedient calculades a partir de la 
transcripció 1:1000 del PGM-76 .D’acord a l’informe realitzat per l’arquitecte 
redactor de l’expedient,  que figura a l’apartat d’antecedents de la memòria  de 
l’expedient, en tràmit, es prenen en consideració i es proposa reajustar les 
profunditats edificables de les illes de l’àmbit de l’expedient, ja que l’article 
242.3 de les NNUU del PGM-76 permet reajustar les profunditats edificables. 
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 A la segona al·legació la Sra. Carmen Martínez López, demana que 
el passatge Cervantes, ubicat a l’illa delimitada pels carrers Feliu i Codina, 
Miguel de Cervantes, Marià Benlliure i Avda. de les Flors, figuri com a vial, ja 
que està completament consolidat, urbanitzat i disposa de tots els serveis 
públics. Tal i com s’especifica a l’informe de l’arquitecte redactor, que figura a 
la Memòria de l’expedient,  s’ha de considerar el passatge Cervantes com a vial 
existent, perquè la tipologia de l’edificació constitueix un model històric i 
singular i per tant s’ha de prendre en consideració, incorporant les condicions 
normatives que facin possible el manteniment del passatge urbà consolidat. 
 

Per altre part, s’ha detectat una  incoherència en la delimitació del 
PAU 2, que no incorpora les obres de construcció de l’aparcament situat a 
llevant de l’edificació, malgrat que el pla estableix la compatibilitat del subsòl i 
el projecte contempli aquesta previsió d’aparcament. 

 
Atès el que estableixen els articles 74 en relació a la formulació de 

figures de planejament urbanístic, article 78 en relació a l’aprovació definitiva 
per part de la comissió territorial d’urbanisme de la Generalitat de Catalunya, 
article 83 en relació a la seva tramitació i article 94 en relació a la modificació 
de les figures de planejament urbanístic; del Decret Legislatiu 1/2005, de 26 
de juliol, pel qual s’aprova el text refós de la Llei d’Urbanisme de Catalunya, 
així com l’article 107 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el 
Reglament de la Llei d’urbanisme. 
 

Vist l’informe de la Cap Tècnic d’Urbanisme de data 6 de novembre 
de 2006 on fa constar que a l’expedient tècnic com a conseqüència de 
l’estimació de les dues al·legacions, i la incoherència detectada en la 
delimitació de PAU 2, és necessari realitzar uns reajustamets a l’expedient 
aprovat inicialment, concretament: 

 
• Es completa el document de la memòria de l’edificació amb el següent: 

plànol informatiu de consolidació de l’edificació del barri, plànol 
informatiu de les condicions normatives fixades l’any 76 amb la 
consolidació, ordenances normatives del passatge Cervantes, i concreció 
de la reserva d’aparcaments. 

 
• Modificació del plànol d’ordenació de l’edificació. 
 

 Es tracta de modificacions de detall respecte a l’expedient aprovat 
inicialment, que no fa necessària una segona exposició pública. 
 

Vist l’informe de la cap administrativa d’Urbanisme de data 7 de 
novembre de 2006. 
 
 Vistos els articles 22 i 47.2 II) de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, i els articles 52.2.c) i 114.3.k) del  Decret Legislatiu 2/2003,  de 
28 d'abril, pel qual s'aprova el text refós de la Llei Municipal i de Règim local 
de Catalunya, relatius a les competències atribuïdes al Ple de la Corporació 
Local. 
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 Per tot això el President de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, proposa a l’Ajuntament Ple 
l’adopció dels següents:  
 

   ACORDS  
 
Primer.- Estimar les dues al·legacions formulades per la senyora 

Maria del Carmen Martínez López administradora de Lladerm Promociones 
Inmobiliarias, Societat Limitada, en el sentit senyalat a la part expositiva. 

 
Segon .- Aprovar provisionalment la modificació i transcripció a 

escala 1:1000 del Pla general metropolità al barri del Padró, de Cornellà de 
Llobregat,  a l’àmbit amb d’ús residencial des dels equipaments confrontats al 
carrer Ignasi Iglesias fins a Can Bagaria, i des de la carretera d’Esplugues fins 
el límit de terme amb sant Joan Despí, d’iniciativa pública, amb els 
reajustaments següents: 

 
• Es completa el document de la memòria de l’edificació amb el següent: 

plànol informatiu de consolidació de l’edificació del barri, plànol 
informatiu de les condicions normatives fixades l’any 76 amb la 
consolidació, ordenances normatives del passatge Cervantes, i concreció 
de la reserva d’aparcaments. 

 
• Modificació del plànol d’ordenació de l’edificació. 

 
Tercer.- Notificar el present acord a la Comissió Territorial 

d’Urbanisme de Barcelona, i transmetre-li, al mateix temps, l’esmentada 
modificació puntual del Pla General Metropolità 1976, per a la seva aprovació 
definitiva 

 
Quart.- Notificar el present a tots els interessats pel seu 

coneixement i efectes.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, es fa l’explicació del dictamen indicant que és la aprovació provisional de 
la modificació i transcripció a escala 1:1000 del Pla General Metropolità al 
barri del Padrò, a l’àmbit amb ús residencial dels equipaments confrontants al 
carrer Ignasi Iglesias fins a Can Bagaria, i des de la carretera d’Esplugues fins 
el límit de terme amb sant Joan Despí. Aquesta és la tercera vegada que passa 
pel Ple -teòricament és la definitiva perquè ara passaria a l’aprovació de la 
Generalitat-, i sabeu que contempla principalment el tema dels habitatges que 
es faran en els Blocs Llobregat i el tema de l’obertura de Can Bagaria en un 
passeig per la zona del Padrò. 
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 Només hi hagut una al·legació referent a com haviem deixat el tema 
del Passatge Cervantes, que era posar-lo com a carrer perquè hi ha uns 
habitatges des de fa molts anys d’autoconstrucció. Aquest passatge no tenia la 
condició de carrer, i han aprofitat per demanar la condició de carrer per 
aquest passatge. 
 
 A continuació intervé el Regidor del Grup Municipal d’ERC-AM, 
senyor Salvador Colominas Tutusaus, per manifestar que el seu Grup 
s’abstindrà perquè, malgrat que al final tota la gent expropiada ha anat 
conformant-se amb el que se’ls hi donava, creiem que és incongruent, i potser 
nosaltres hem votat a vegades  a favor. 
 
 Intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per indicar-li que 
creu que s’equivoca de Pla, no és aquest. Simplement ho dic per la teva 
informació. 
 
 El senyor Antonio Martinez Flor, assenyala al senyor Colominas que 
del Pla que està parlant és un altre. 
 
 El senyor Alcalde reitera que s’està parlant d’un altre Pla que ja ha 
passat dues vegades per aquest Ple. Per tant què feu?. 
 
 El senyor Salvador Colominas manifesta que s’abstindran. 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
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Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE SERVEIS A LA 
PERSONA 
 
 
 6.- Aprovar el conveni de col·laboració entre el Consorci Centre 
Associat de la UNED de Terrassa i l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, 
per el desenvolupament del curs escolar 2006-2007, per a la realització 
del curs d’Accés Directe per a Majors de 25 anys (CAD) i el dos cursos de 
la Universitat de la Gent Gran. 
 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist el conveni de col·laboració entre  el Consorci Centre Associat 
de la UNED de Terrassa i  l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat, per el 
desenvolupament dels curs escolar 2006-2007, per a la realització del curs 
d’Accés Directe per a Majors de 25 anys (CAD) i els dos cursos de la 
Universitat de la Gent Gran. 
 
 Atès que, el Centre Associat de Terrassa i l’Ajuntament de Cornellà 
de Llobregat, van subscriure el 26 d’octubre de 1993 el conveni de creació a 
Cornellà de Llobregat d’un subcentre de zona dependent del Centre Associat 
de Terrassa a la UNED. 
 
 Atès que després de deu anys de vigència de l’anterior conveni entre 
ambdues institucions, segueix considerant-se vigent la necessitat de disposar 
d’un servei a la ciutat de Cornellà de Llobregat, que permeti apropar  els 
ensenyaments universitaris a aquells que per diverses raons prefereixen 
l’ensenyament a distància que el de les universitats presencials, i és per això 
que s’ha procedit a l’actualització del mateix. 
 
 Atès què, l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, es compromet a 
aportar com a participació en l’esmentat conveni  corresponent a l’any 2007,   
la quantitat de trenta-sis mil euros  (36.000,00 €), i amb càrrec a la partida 
pressupostària 49 423 B0 46703.   
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 Vist els informes emesos per la cap tècnica d’Educació i el  cap 
administratiu de Salut Pública, Consum, Benestar Social i Educació, què 
n’informa favorablement a l’establiment de l’esmentat conveni. 
 
 Atès la legislació vigent, que s’acorda en el Decret Legislatiu 
2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei municipal i de 
règim local de Catalunya,  
 
 Es proposa a l’aprovació al Ple de l’Ajuntament de Cornellà els 
següents 
 

ACORDS: 
 

 Primer .- Aprovar el conveni de col·laboració entre el Consorci 
Centre Associat de la UNED de Terrassa i  l'Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat, per el desenvolupament dels curs escolar 2006-2007, per a la 
realització del curs d’Accés Directe per a Majors de 25 anys (CAD) i els dos 
cursos de la Universitat de la Gent Gran. 
           
 Segon.- Autoritzar i disposar  la despesa  de trenta-sis mil euros  
(36.000,00 €), la despesa té caràcter plunianual amb aplicació al pressupost 
2007 i subordinat a l’eficàcia d’aquest acord a l’existència de crèdit en el 
pressupost de 2007, amb càrrec a la partida pressupostària 49 423 B0 46703, 
en concepte de les despeses de tutories, classes presencials, coordinació i 
despeses vinculades generades pel CAD i els dos cursos de  La Universitat de 
la Gent Gran,  a favor del Consorci Centre Associat de la UNED de Terrassa.  
        

Tercer .- Facultar al senyor Antonio Balmón Arévalo, Alcalde 
President de l'Ajuntament de Cornellà, per que assistit de la Secretaria 
General d’aquest Ajuntament, Sra. Carmen Alonso Higuera, signi tots aquells 
documents que siguin necessaris per a la formalització del present acord. 
 
 Quart.-  Donar compte a la Comissió Informativa de l’Àrea de 
Serveis a la Persona amb l’objecte de donar compliment al que disposa l’article 
123 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s’aprova el 
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats 
Locals. 

 
 Cinquè.- Comunicar el present acord a el Consorci Centre Associat 
de la Uned de Terrassa,  per al seu coneixement i efectes. 
 
 Sisè.- Trametre copia del conveni i de l’acord a la Direcció General 
d’administració Local del Departament de Governació de la Generalitat de 
Catalunya, de conformitat amb l’article 309.1 del Reglament d’obres, activitats 
i serveis dels ens locals (Decret 179/1995, de 13 de juny).” 
 
 
 
 



50 

 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa de Serveis 
a la Persona, senyor Vicenç Badenes i Teixidó, es fa l’explicació del dictamen 
indicant que és el conveni amb l’UNED amb la qual des de el 93 fem convenis i 
aquest any -com sabeu ja a partir de l’any passat- vam unificar-lo, en el sentit 
de que es beneficiï més gent de Cornellà, és el CAD, curs d’Accés Directe a la 
Universitat, i el segon és posar en marxa la Universitat per a la Gent Gran. 
Són trenta-sis mil euros i de les capacitats de les seves activitats ja en sou 
coneixedors no fa falta que us ho expliqui. 
 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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MOCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 
 
 
 7.- Donar compte al Ple, a efectes informatius, de que el senyor 
Joan Pastor Fàbregas s’han incorporat, al Grup Municipal d’Esquerra 
Republicana de Catalunya/Acord Municipal (ERC-AC) i de que el senyor 
Salvador Colominas Tutusaus, pertanyent a aquest Grup Municipal, ha 
sigut designat pels seus membres com a Portaveu d’aquest. 
 
 
 MOCIÓ 
 
 “En conformitat amb el que disposa l’article 50 del Decret Legislatiu 
2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de 
Règim Local de Catalunya, en concordança amb els articles 84 i següents del 
ROM, interpretats en els termes previstos en la seva Disposició Addicional, un 
cop constituït el nou Ajuntament derivat de les Eleccions Locals convocades 
per Reial Decret 374/2003, de 31 de març, el dia 14 de juny de 2003, i dintre 
del termini legalment previst, tots els Regidors i Regidores que varen prendre 
possessió del seu càrrec en aquest Ajuntament procediren a la presentació, 
davant d’aquesta  Alcaldia, d’una declaració firmada expressant el Grup Polític 
Municipal al que desitjaven ser adscrits i manifestant-se sobre la designació 
del seu Portaveu. 
 
 Atès que mitjançant escrit del representant del Grup Municipal 
d’Esquerra Republicana de Catalunya/Acord Municipal (ERC-AC), de data 7 
de novembre, Registrat d’entrada amb el número 38137, s’ha posat en 
coneixement d’aquesta Alcaldia, tant la incorporació del nou Regidor 
d’Esquerra Republicana de Catalunya, senyor Joan Pastor Fàbregas a aquest 
Grup Municipal, com la posterior  designació del senyor Salvador Colominas 
Tutusaus com a Portaveu d’aquest, a causa del cessament, com a Regidora 
d’aquest Ajuntament, de la senyora Pilar Albiol Gilabert el passat mes de 
juliol, que era l’anterior Portaveu. 
 
 Atès que en conformitat amb el que disposa el paràgraf 7è de 
l’article 86 del ROM, aquesta Alcaldia està obligada a donar compte al Ple, en 
la primera sessió que celebri, de la constitució i composició dels Grups Polítics 
Municipals a efectes purament informatius, i, en conseqüència, també de les 
modificacions que es produeixin en aquests posteriorment. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia  proposa al Ple l’adopció del següents 

 
ACORDS 

 
 Únic.- Donar compte al Ple, a efectes informatius, de que el senyor 
Joan Pastor Fàbregas s’ha incorporar al Grup Municipal d’Esquerra 
Republicana de Catalunya/Acord Municipal (ERC-AC), i de que  el senyor 
Salvador Colominas Tutusaus, pertanyent a aquest Grup Municipal, ha sigut 
designat pels seus membres com a Portaveu d’aquest.” 
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 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, s’indica que,  
si us sembla bé, farem conjunta l’explicació de les dues Mocions -els punts set 
i vuit- que són motivades pel canvi que hi ha hagut en el Grup d’Esquerra 
Republicana de Catalunya i del que es tracta és que el Portaveu del Grup serà, 
el senyor Salvador Colominas i en el tema del Consell Rector de l’Institut 
Municipal de Radiodifusió, també es designa com a vocal al senyor Salvador 
Colominas. 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 8.- Modificar l’acord adoptat pel Ple Municipal en data 23 de 
febrer d’enguany, deixant sense efecte el nomenament de la senyora Pilar 
Albiol Gilabert, com a representant del Grup Municipal d’Esquerra 
Republicana de Catalunya/Acord Municipal (ERC-AC) en el Consell Rector 
de l’Institut Municipal de Radiodifusió, i nomenar com a Vocal en el seu 
lloc, al Regidor d’aquest Grup, senyor Salvador Colominas Tutusaus. 



53 

 
 MOCIÓ 
 

“Vist l’acord adoptat pel Ple d’aquest Ajuntament en data 23 de 
febrer d’enguany, pel qual,  amb motiu de l’entrada en vigor el passat any dels 
nous Estatuts que han de regular en el successiu l’Organisme Autònom 
denominat Institut Municipal de Radiodifusió, es va produir una modificació de 
la configuració legal dels seus òrgans de govern, en desaparèixer el seu 
Consell Executiu com a òrgan col·legiat de l'Organisme, i modificar-se la 
denominació del seu Consell General, que actualment es denomina Consell 
Rector. 

 
 Atès l’escrit presentat en data 7 de novembre últim, registre 
d’entrada 38136, pel representant del Grup Municipal d’Esquerra Republicana 
de Catalunya/Acord Municipal (ERC-AC), pel qual demana la modificació del 
seu representant en el Consell Rector, com a conseqüència  del cessament, 
com a Regidora d’aquest Ajuntament, de la senyora Pilar Albiol Gilabert el 
passat mes de juliol. 

 
Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 

legalment té conferides proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
Primer.- Modificar l’acord adoptat pel Ple Municipal en data 23 de 

febrer d’enguany, deixant sense efecte el nomenament de la senyora Pilar 
Albiol Gilabert com a representant del Grup Municipal d’Esquerra 
Republicana de Catalunya/Acord Municipal (ERC-AC) en el Consell Rector de 
l’esmentat Institut, i nomenar, com a Vocal en el seu lloc, al Regidor d’aquest 
Grup, senyor Salvador Colominas Tutusaus,. 

  
Segon.- Comunicar aquest acord als Regidors i Regidores 

afectats/des, així com a la Direcció i al Secretari Delegat del Institut Municipal 
de Radiodifusió, pel seu coneixement i efectes.” 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
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Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 

ASSUMPTES URGENTS 
 
 
 Tot seguit es fa avinent que hi ha un assumpte que,  tot i no ser a 
l'ordre del dia, cal tractar atesa la seva urgència. Per això, i a proposta de 
l'Alcaldia-Presidència, s'acorda, per unanimitat, declarar-lo d'urgència, de 
conformitat amb el que disposa l'article 117 del Reglament Orgànic Municipal, 
i es passa a tractar l’assumpte següent: 
 
 
 
 ÀREA DE SERVEIS A LA PERSONA 
 
 1.- Acceptar la delegació de competències de gestió dels serveis 
que es presten als equipaments cívics de la Administració de la 
Generalitat als equipaments següents: Casal Cívic Cornellà-Fontsanta, 
Casal de Gent Gran Cornellà-Riera i Casal de Gent Gran Cornellà-Sant 
Ildefons, amb una durada de 4 anys. 
 
 
 MOCIO 
 
 “Acceptació delegació competències de gestió dels serveis que es 
presten als equipaments cívics de la Generalitat a diversos equipaments. 
 
 Vist l’acord GOV/98/2006, de 5 de setembre, de delegació de 
competències de gestió dels serveis prestats als equipaments cívics de la 
Administració de la Generalitat a determinats ens locals. 
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 Atès que aquest acord pretén incorporar la visió territorial en els 
equipaments cívics, facilitar el lideratge de l’Administració local en la seva 
gestió operativa, i garantir l’aplicació del principi d’equitat territorial i el fet de 
compartir projectes i sistemes d’informació. 
 
 Atès que aquesta delegació de competències no és general, sinó 
específica, per a determinats ajuntaments i que respon a criteris d’interès per 
part d’aquests municipis en la gestió d’aquests equipaments alhora que en la 
major part dels casos estan gestionant serveis propis de naturalesa similar, 
que acrediten la seva capacitat de gestió. 
 
 Atès que l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, no figura en 
aquesta primera relació de municipis afectats per aquesta mesura. Però son 
conscients de la predisposició i voluntat per part d’ambdues administracions 
de concertar mitjançant l’instrument  oportú. 
 
 Atès que mitjançant escrit de data 7 de setembre es va sol·licitar a 
la Generalitat de Catalunya la delegació   dels equipaments cívics  titularitat 
de la Generalitat ubicats a la nostra ciutat.  
 
 Vist que d’acord amb el que disposen els articles 137 al 143 del 
Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 
municipal i de règim local de Catalunya, l’Administració de la Generalitat pot 
delegar o assignar competències pròpies als ens locals de Catalunya i 
s’estableix el règim jurídic de la delegació. 
 
 Vist l’escrit de la Generalitat de Catalunya, del  Departament de 
Benestar i Família de data 9 de novembre  mitjançant el qual sens notifica la 
relació d’equipaments cívics de la nostra ciutat per el quals podem demanar la 
delegació. 
  
 Vist que es delega a aquest Ajuntament la gestió dels serveis 
corresponents als equipaments: Casal Cívic de Cornellà-Fontsanta, Casal de 
Gent Gran Cornellà-Riera i Casal de Gent Gran Cornellà-Sant Ildefons, per 
un termini de 4 anys, des de l’efectivitat de la delegació.  
 
 Atès que la delegació comprèn la gestió dels servei que es presta en 
l’equipament cívic corresponent i que haurà de mantenir el mateix contingut i 
nivell de cobertura dels serveis que es presten en l’actualitat, sens perjudici de 
les modificacions que puguin acordar les comissions de seguiment territorials 
formades per representats del Departament de Benestar i Família i 
representats dels ajuntaments. 
 
 Vist que el termini per a l’acceptació de la delegació per part dels 
ajuntaments és de sis mesos des de la notificació d’aquest Acord a l’ens local, 
que serà efectiva des de la notificació de l’acceptació de l’Ajuntament a 
l’Administració de la Generalitat. 
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 Atès que les diferents administracions, assumiran el finançament 
dels equipaments d’acord amb el pla de finançament que aprovi la comissió de 
seguiment i que el Departament de Benestar i Família farà les previsions 
pressupostàries necessàries per tal de fer efectiva aquesta delegació. 
 
 Atès que les comissions de seguiment territorials estaran formades 
per representats del Departament de Benestar i Família i representats dels 
ajuntaments amb la composició i competències que es detallen a l’acord, i que 
la presidència l’exercirà el titular de l’alcaldia, del municipi on està ubicat 
l’equipament, o regidor en qui delegui.  
 
 Atès que les vocalies estaran formades per dos tècnics del 
Departament de Benestar i Família i dos representats municipals designats 
per l’Ajuntament objecte de la delegació de competències. 
 
 Atès que per raons d’urgència en la constitució de les comissions de 
seguiment territorial i per a l’aprovació del programa d’activitats a 
desenvolupar en els propers mesos, convé que s’aprovi l’acord d’acceptació 
d’aquesta delegació de competències de gestió a la propera sessió del Ple 
Municipal. 
 
 Es proposa al Ple de l’Ajuntament de Cornellà  l’aprovació dels 
següents 
 

ACORDS: 
 

 Primer.- Acceptar la delegació competències de gestió dels serveis 
que es presten als equipaments cívics de la Administració de la Generalitat 
dels equipaments següents: Casal Cívic Cornellà-Fontsanta, Casal de Gent 
Gran Cornellà-Riera i Casal de Gent Gran Cornellà-Sant Ildefons, amb una 
durada de la delegació de 4 anys, prorrogable pel mateix període de manera 
automàtica, sempre que no hi hagi manifestació expressa en contra, d’alguna de 
les parts. 
    

Segon.- Facultar al senyor Antonio Balmón Arévalo, alcalde 
president de l'Ajuntament de Cornellà, o regidor en que delegui  per tal que, de 
manera indistinta, puguin signar els documents necessaris per a l’efectivitat 
d’aquest acord . 

    
 Tercer.-  Comunicar el present acord al Departament de Benestar i 
Família de la Generalitat de Catalunya, per al seu coneixement i efectes. 
 
 Quart.- Trametre còpia de l’acord a la Direcció General 
d’administració Local del Departament de Governació de la Generalitat de 
Catalunya, de conformitat amb l’article 309.1 del Reglament d’obres, activitats 
i serveis dels ens locals (Decret 179/1995, de 13 de juny).” 
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 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de la Regidora Delegada de l’Àrea de Salut Pública, 
Consum i Benestar Social, senyora Enriqueta Pardo Lanuza, es fa una 
explicació de la Moció assenyalant que aquest és un tema que ja a l’inici de 
l’anterior legislatura de la Generalitat, vam sol·licitar verbalment que se’ns 
traspassés la gestió d’aquests centres. Primer, per estar previst en els acords 
del Tinell, després per ser equipaments dins de la ciutat,  i que el més lògic és 
que depenguin de l’Administració més propera –que són els ajuntaments-. A 
més, ara es produeix una divisió entre els casals municipals i els de la 
Generalitat, quan tots són ciutadans del nostre municipi i estan tots dintre del 
Consell de la Gent Gran i els fem partícips dels programes de la ciutat.  
 
 A continuació intervé el Portaveu del Grup Municipal de CiU, senyor 
Nèstor Artís i Villena, per indicar que, creu que ens hem saltat un punt ja que 
primer haguéssim d’haver  votat la urgència del tema, i veig que no s’ha fet, 
però bé, nosaltres estem en contra que aquest punt sigui tractat com 
urgència, perquè hi ha un element objectiu i és que no s’acaba cap termini, 
donat que segons l’acord de Govern 98/2006, els Ajuntaments tenim sis 
mesos per acceptar la delegació de competències dels serveis en els 
equipaments cívics de l’administració de Benestar de Catalunya. 
 
 D’altra banda, hi ha una proposta de resolució presentada a la 
Mesa del Parlament de Catalunya per part del Grup Parlamentari de 
Convergència i Unió, a on es demana revocar i per tant deixar sense efectes 
amb caràcter immediat l’acord de Govern 98/2006. Una proposta que no es va 
votar en la compareixença de la Consellera de Benestar i Família el dia 2 
d’octubre, per no interferir en el procés electoral, i que en aquells moments 
contava amb el suport d’Esquerra Republicana, de forma que en cas de no 
mantenir-se aquesta majoria parlamentaria, tot el procés queda revocat. Per 
tant nosaltres proposem que sigui retirada la proposta i esperem que dins dels 
terminis establerts, el Parlament de Catalunya voti l’esmentada proposta de 
resolució. 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
  
 
 
 

II 
 

PART DE CONTROL 
 
 
 
MOCIONS DELS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS 
 
 
 1.- Moció de tots els Grups Polítics Municipals, referent al vot 
accessible. 
 
 MOCIÓ 
 
 “Atès que en el passat referèndum de l’Estatut de Catalunya els 
invidents no van poder votar amb igualtat de condicions. La Generalitat havia 
previst una prova pilot per imprimir les paperetes en Braille, però la Junta 
Electoral Central la va desestimar. Els invidents, un cop més, no van tenir 
dret al vot lliure i secret tal i com contempla la Constitució Espanyola als seus 
articles 23, 68 i 69. 
 
Article 23 
 
1. Els ciutadans tenen el dret a participar en els afers públics, directament 

per mitjà de representants lliurement elegits en eleccions periòdiques per 
sufragi universal. 
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2. Tenen també el dret d’accedir en condicions d’igualtat a les funcions i als 
càrrecs públics, amb els requisits que les lleis assenyalin. 

 
Article 68 
 
5. Són electors i elegibles tots els espanyols que estiguin en ple ús dels seus 

drets polítics. La llei reconeixerà l’exercici del dret de sufragi als espanyols 
que es trobin fora del territori d’Espanya i l’Estat els el facilitarà. 

 
Article 69 
 
3. Els votants de cada província elegiran quatre Senadors per sufragi universal 

lliure, igual, directe i secret en els termes que assenyali una llei orgànica. 
 
Atès que la redacció de l’actual Llei Orgànica 5/1985 de 19 de juny, de Règim 
Electoral General (LOREG) preveu que “les persones que, per defecte físic, 
estiguin impedides per escollir papereta o col·locar-la dins del sobre i lliurar-la 
al President de la Mesa, poden servir-se per aquestes operacions d’una 
persona de la seva confiança”. En canvi, l’article 86 (punt número 1) del 
mateix text legal estipula que el vot és secret. 
 
Atès que per les persones invidents ambdós articles són contradictoris, i en 
conseqüència no poden exercir el seu dret al vot secret, ja que cal que “confiïn” 
en una tercera persona. 
 
Atès que els invidents, no estan impossibilitats de llegir, ja que tenen el seu 
propi alfabet (el Braille), que els permet llegir i escriure, tenen les mans hàbils 
per llegir, triar la papereta, introduir-la al sobre, i lliurar-la al president de la 
mesa. El problema doncs, no es d’impossibilitat material, sinó 
d’inaccessibilitat. 
 
Atès que el fet d’imprimir paperetes en Braille o fer servir les existents aplicant 
el mètode Suec, faria possible que aquest col·lectiu pogués disposar del seu 
dret a vot secret i lliure, sense la necessitat de dependre de terceres persones. 
 
Atès que ha de ser voluntat dels poders públics, propiciar accions positives 
que trenquin les barreres d’accessibilitat. 
 
Per tot això, tots els Grups Municipals proposen a l’Ajuntament Ple l’adopció 
dels següents  
 

ACORDS 
 

 Primer.- Instar al Govern de l’Estat Espanyol, a impulsar mesures 
que permetin a les persones invidents, poder exercir el dret a vot, garantint 
que aquest pugui ser secret i lliure, mitjançant les mesures de caràcter tècnic 
que siguin factibles i aplicables. 
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 Segon.- Instar al Govern de l’Estat Espanyol a que desbloquegi la 
reforma de la LOREG que està paralitzada des del novembre de l’any 2005, en 
tràmit d’esmenes. 
 
 Tercer.- Comunicar aquest acord als Ajuntaments, a la Federació 
de Municipis de Catalunya, a l’Associació Catalana de Municipis, a la 
Federació Espanyola de Municipis i Províncies, a la Generalitat de Catalunya, 
als Grups Parlamentaris del Parlament de Catalunya, al Govern de l’Estat 
Espanyol i als Grups Parlamentaris del Congrés dels Diputats.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del Regidor del Grup Municipal del PSC(PSC-PSOE)-PM, 
senyor Sergio Fernández Mesa, es fa una explicació de la Moció, indicant que, 
com sabem, aquesta Moció, és de tots els Grups Municipals i atenent que tots 
la tenim, faré la meva explicació del que es proposa. 
 
 El que demanen és que s’impulsin mesures per permetre als 
invidents poder exercir el dret al vot i garantir un dret absolutament 
constitucional que és el secret i la privacitat d’aquest dret al vot. Per això 
demanem que les mesures tècniques siguin factibles en l’aplicació d’aquest 
dret. 
 
 Tots sabem que els invidents poden llegir sense cap problema 
perquè tenen el seu propi alfabet, en aquest cas el Braille, que permet, no 
només llegir sinó també escriure. La incorporació d’aquestes candidatures que 
es farien en l’alfabet Braille, faria possible que aquest col·lectiu pogués 
disposar d’aquesta privacitat -com he dit abans- i exercir aquest dret al vot 
secret, sense dependre de ningú, ja que en aquest moment el que s’ha de fer 
és acompanyar-los i tenir la confiança suficient perquè l’acompanyant agafi el 
vot que en aquell moment desitja la persona invident.  
 
 Entenem que amb la demanda d’aquestes mesures el que estem 
fent és primer, afavorir i donar facilitats al col·lectiu invident, a la vegada que 
l’atorguem de manera veritable aquesta necessitat de la que parlàvem, per 
això obviament, per tenir-ho en tots els comicis electorals creiem tots -i així ho 
hem parlat- que és important i per això presentem aquesta Moció. 
 
 A continuació intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que, com és lògic, el seu 
Grup ha recolzat aquesta Moció que, en principi estava presentada per altres 
Grups, no per nosaltres, però diem en el Ple el que hem dit en la Junta de 
Portaveus. 
 
 Intervé en aquest moment el senyor Alcalde, per assenyalar que, 
Isabel, del que jo vull parlar, és de la Moció. Sobre la Moció. 
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 Respon la senyora Espinosa, que sí, sobre els punts de la Moció. 
Vull deixar clar que aquesta Moció, a més de votar-la a favor, ens presentem 
com a Grup perquè entenem que és un col·lectiu que necessita de totes les 
ajudes, i per tant el que ens saltem algunes regles, que després vostès 
utilitzaran quan el Partit Popular ho presenti, és com un mal menor. 
 
 Pren la paraula el senyor Alcalde per preguntar-li si està conforme 
amb la Moció. 
 
 Respon la senyora Espinosa que està d’acord amb la Moció. 
 
 

 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i  
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 2.- Moció dels Grups Polítics Municipals d’ICV-EA-EPM, PSC-PM  
i CiU, referent a l’aplicació de la reserva social en els contractes menors 
de l’Ajuntament. 
 
 



62 

 MOCIÓ 
 
 “Atès que un dels objectius principals de qualsevol administració 
pública consisteix en garantir a tothom l’exercici dels seus drets fonamentals 
fent desaparèixer totes aquelles barreres o limitacions que signifiquin un fre a 
aquesta equiparació entre totes les ciutadanes i ciutadans. 
 
 Atès l’àmbit en el qual l’Ajuntament pot fer una gestió encarada en 
l’interès social és fomentar la integració de les persones amb risc d’exclusió 
social, les persones amb disminucions físiques i psíquiques i els malalts 
mentals. 
 
 Atès que l’article 35 de la Llei 31/2002, de 30 de desembre, de 
mesures fiscals i administratives anomenada d’acompanyament dels 
pressupostos, aprovada pel Parlament de Catalunya, obliga als diversos 
departaments, organismes autònoms i empreses públiques de la Generalitat a 
reservar determinats contractes administratius d’obres, subministraments o 
serveis a centres d’inserció laboral de disminuïts i a entitats sense ànim de 
lucre que tinguin com a finalitat la integració de persones amb risc d’exclusió 
social, i que llur finalitat o activitat tingui relació directa amb l’objecte del 
contracte. 
 
 Atès que la Llei de Mesures Fiscals i Administratives que 
acompanyava els pressupostos de la Generalitat de Catalunya per a l’any 
2004, contemplava en el seu article 19 el foment dels objectius socials en la 
contractació que duu a terme la Generalitat. 
 
 Atès que la llei estableix que els departaments, els organismes 
autònoms i les empreses públiques de la Generalitat han de reservar 
determinats contractes administratius d’obres, subministraments o serveis a 
centres d’inserció laboral de discapacitats, empreses d’inserció sòcio-laboral 
regulades per la llei 27/2002, del 20 de desembre, o a entitats sense ànim de 
lucre que tinguin com a finalitat la integració laboral o social de persones en 
risc d’exclusió social. 
 
 Atès que aquest article disposa que les entitats locals també poden 
aplicar l’esmentada reserva social en els termes que estableixi d’acord 
corresponent del ple de la corporació. 
 
 Atès que els objectes contractuals susceptibles de reserva són les 
obres i els serveis de conservació i manteniment de béns immobles; els serveis 
de missatgeria, correspondència i distribució d’arts gràfiques, de neteja i 
bugaderia, de restauració, de recollida i transport de residus i també els 
serveis i els subministraments auxiliars per al funcionament de 
l’administració.  No obstant, per acord del ple de l’Ajuntament es pot ampliar 
la reserva a altres objectes contractuals depenent del l’adequació de les 
prestacions a les peculiaritats dels centres i les entitats a què es refereix 
aquest article. 
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 Atès que els contractes reservats són exclusivament els que 
s’adjudiquen com a contracte menor o per procediment negociat per raó de la 
quantia econòmica. 
 
 Atès que l’Ajuntament pot fer una gestió d’interès social fomentant 
la integració de les persones amb risc d’exclusió social, les persones amb 
discapacitats físiques i psíquiques i els malalts mentals. 
 
 Atès que el Govern Municipal ha expressat sempre la clara i ferma 
voluntat de fer de les polítiques socials la guia de la seva acció de govern. 
 
 Atès que actualment existeixen determinats contractes adjudicats 
com a contractes menors o per procediment negociat per raó de la quantia 
econòmica que compleixen la filosofia del article 35 de la Llei 31/2002, de 30 
de desembre, de foment dels objectius socials en la contractació 
 
 Atès que la filosofia de l’article 35 de la Llei 31/2002, de 30 de 
desembre, de foment dels objectius socials en la contractació no només 
s’aplica als contractes menors o per procediment negociat per raó de la 
quantia econòmica, si no que en el cas de l’Ajuntament de Cornellà existeixen 
determinats contractes d’altres tipus que compleixen aquesta filosofia 
 
 Els Grups Municipals d’ICV-EUIA-EPM, PSC-PM i CiU proposa al 
Ple de l’Ajuntament, l’adopció dels següents. 
 

ACORDS: 
 

 Primer.-  Mantenir la ferma voluntat de continuar adjudicant 
determinats contractes administratius d’obres, subministraments o serveis 
d’aquesta administració a centres d’inserció laboral de disminuïts i a entitats 
sense ànim de lucre que tinguin com a finalitat la integració de persones amb 
risc d’exclusió social i els malalts mentals sempre que la llei de contractes de 
les administracions públiques ho permeti i exclusivament amb referència a 
aquells contractes que s’adjudiquen com a contracte menor o per procediment 
negociat per raó de la seva quantia econòmica. 
 
 Segon.- Ampliar aquesta voluntat a tots els contractes que es 
realitzin a l’Ajuntament de Cornellà i les seves empreses, sempre que la llei de 
contractes de les administracions públiques ho permeti. 
 
 Tercer.- En tot cas aquesta voluntat inclou el fet de mantenir un 
percentatge similar d’adjudicació dels contractes de referència a aquests tipus 
d’empreses durant l’any en curs en relació a l’any immediatament anterior. 
 
 Quart.- Fer públic aquest acord i donar-lo a conèixer que a les 
entitats que compleixin aquesta característica arreu de la nostra ciutat.” 
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 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 
 Per part de la Regidora del Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, senyora 
Carmen Romero López, es fa l’explicació de la Moció, indicant que, com ja 
veieu, és una Moció de tot l’equip de Govern que potser que la defensem 
nosaltres com a Grup perquè vam tenir inicialment la idea. És una Moció que 
fa dies que recorre la nostra casa, perquè hem volgut fer comparacions, hem 
volgut fer comprovacions, i finalment tot i així ara que l’hem tornat a llegir, hi 
ha algunes errades d’escriptura que li passarem a Secretaria perquè les canviï. 
 
 Intervé en aquest moment el senyor Alcalde, per indicar que, com es 
sotmet a votació es té que aclarir el text per poder saber de què estem parlant. 
 
 Reprèn la intervenció la senyora Carmen Romero manifestant que 
s’utilitza la paraula disminuïts  –són paraules tècniques- i en els paràgraf 
segon i tercer parla de “disminucions” i “disminuïts” i hauria de dir 
discapacitats. La paraula correcta en aquest moment és discapacitats. També 
hi ha una errada de lèxic sexista. Hi ha un moment que diu: “psíquiques i els 
malalts mentals” i ha dir “els i les malalts mentals” i per últim, també hi ha 
una errada que se’ns ha passat que parla d’empreses de inserció sociolaboral 
i, en canvi, en l’acord, en el primer acord, parla de “centres d’inserció laboral” i 
hauria de parlar de “empreses d’inserció o centres i empreses”. 
 
 Són petites coses que, malgrat que els hi hem donat la tira de 
voltes, se’ns han escapat a tothom. Però no tenen a veure i no interfereixen en 
el fons, en el significat de la Moció. La Moció el que ve a dir és que la 
Generalitat l’any 2002 crea una Llei -la Llei 31/2002- que diu que la 
Generalitat i els seus organismes faran una reserva en els convenis, una 
reserva social en determinats contractes administratius d’obres, de 
subministraments o serveis a centres d’inserció laboral, disminuïts, entitats 
sense ànim de lucre, etc., i diu que els Ajuntaments poden adherir-se 
voluntàriament a aquest tipus de reserva social en els seus contractes.  
 
 El que va fer l’Ajuntament de Cornellà era comprovar quin era el 
grau de contractes menors que nosaltres tenim en aquesta situació, i vam 
comprovar que no només tenim contractes menors que treballem amb gent 
amb discapacitats o col·lectius amb discapacitats o també amb procés 
d’inserció social, sinó que també hi ha contractes majors, convenis, en que 
també s’estan fent per aquesta banda. Per exemple podria ser el convenis que 
tenim amb Tecsalsa o el mateix que gestiona la deixalleria “Recibaix”. 
 
 Per tant el que demanem, primer de tot és que diem que el que fem 
és adherir-nos a aquesta Llei que és de la Generalitat, que nosaltres 
voluntàriament ja ho estem aplicant i que manifestem la nostra voluntat de 
continuar fent-ho. No hem posat tants per cent–que allà aconsellàven sobre 
un 20%- perquè en aquest moment seria perjudicial per tots els contractes i 
convenis que tenim en aquest moment perquè pugen més del 20%. Per tant el 
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que diem en el punt tercer és que mantenim la voluntat de continuar en 
aquest ritme, en aquest percentatge de cada any que, en tot cas, no serà 
inferior a l’anterior.  
 
 Creiem que amb aquesta Moció el que deixem clar i palès és que 
passem d’un concepte que algú podria entendre com, no només voluntarisme 
sinó també -entre cometes- com “caritatiu”, a reconèixer també que nosaltres 
estem en una línia d’equitat social i de justícia social i que per tant, ho fem 
d’una manera voluntària perquè creiem en aquest tipus de treball amb 
aquests col·lectius que mereixen –sobretot per part de l’administració- un 
suport i una ajuda suplementària que altres col·lectius –que en altres llocs en 
el món de la vida pública, sobretot en l’empresa privada- no ho tenen tan fàcil. 
 
 A continuació intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández com 
a Portaveu del Grup Municipal del Partit Popular, per manifestar que el seu 
Grup està d’acord i van a votar a favor de la Moció, ja que pensen que tot el 
que es pugui fer a favor d’aquests col·lectius és important i es té que fer per 
part de l’administració i més els Ajuntaments que, com heu dit, són 
l’administració més propera, per això, sent la més propera, és la que té que fer 
més coses. 
 
 Però hi ha una cosa que sí que m’agradaria demanar -perquè no es 
pot afegir a la Moció- però sí demanar al senyor Alcalde que sigui molt 
escrupulós a l’hora de que quant es doni la seva gestió a aquestes empreses, 
s’investigui quina classe d’empreses són. Per desgràcia, no totes les empreses 
que treballen amb disminuïts són sense ànim de lucre i per desgràcia, qui 
pateix aquestes conseqüències són les persones discapacitades. Per tant 
espero que aquest Ajuntament tingui en compte això a l’hora de concedir la 
puntuació o com es pensi que es donarà aquestes obres o aquests serveis. 
 
 Tot seguit pren la paraula el senyor Alcalde per indicar que, suposa 
que estem tots d’acord. Jo faré un comentari –perquè és qui no em puc privar 
de fer-lo- Algunes vegades aprovem coses que sembla que no s’estan fent, però 
això ja fa anys que ho estem fent, d’acord?. És una redundància, però bé, ho 
dic perquè no es creguin que això no es fa. En aquesta Ciutat a més tenim un 
instrument –que abans he explicat quin pressupost mou- que és important per 
a la integració d’aquestes persones, però ens sembla, crec que a tots 
interessant, deixar constància d’aquesta voluntat i crec que tampoc està 
malament, però que no sembli que no es fa perquè ja fa anys que entre tots 
hem ajudat. I comparteixo el que deia Isabel que és que hi ha gent que fa un 
tipus d’especulació que cap dels que estem aquí compartim. 
 
 
 Després d’això la Moció queda redactada en els següents termes: 
 
 “Atès que un dels objectius principals de qualsevol administració 
pública consisteix en garantir a tothom l’exercici dels seus drets fonamentals 
fent desaparèixer totes aquelles barreres o limitacions que signifiquen un fre a 
aquesta equiparació entre totes les ciutadanes i ciutadans. 
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 Atès l’àmbit en el qual l’Ajuntament pot fer una gestió encarada en 
l’interès social és fomentar la integració de les persones amb risc d’exclusió 
social i les persones amb discapacitats físiques i psíquiques, els i les malalts 
mentals. 
 
 Atès que l’article 35 de la Llei 31/2002, de 30 de desembre, de 
mesures fiscals i administratives anomenada d’acompanyament dels 
pressupostos, aprovada pel Parlament de Catalunya, obliga als diversos 
departaments, organismes autònoms i empreses públiques de la Generalitat a 
reservar determinats contractes administratius d’obres, subministraments o 
serveis a centres d’inserció laboral de discapacitats i a entitats sense ànim de 
lucre que tinguin com a finalitat la integració de persones amb risc d’exclusió 
social, i que llur finalitat o activitat tingui relació directa amb l’objecte del 
contracte. 
 
 Atès que la Llei de Mesures Fiscals i Administratives que 
acompanyava els pressupostos de la Generalitat de Catalunya per a l’any 
2004, contemplava en el seu article 19 el foment dels objectius socials en la 
contractació que duu a terme la Generalitat. 
 
 Atès que la llei estableix que els departaments, els organismes 
autònoms i les empreses públiques de la Generalitat han de reservar 
determinats contractes administratius d’obres, subministraments o serveis a 
centres d’inserció laboral de discapacitats, empreses d’inserció sòcio-laboral 
regulades per la llei 27/2002, del 20 de desembre, o a entitats sense ànim de 
lucre que tinguin com a finalitat la integració laboral o social de persones en 
risc d’exclusió social. 
 
 Atès que aquest article disposa que les entitats locals també poden 
aplicar l’esmentada reserva social en els termes que estableixi l’acord 
corresponent del ple de la corporació. 
 
 Atès que els objectes contractuals susceptibles de reserva són les 
obres i els serveis de conservació i manteniment de béns immobles; els serveis 
de missatgeria, correspondència i distribució d’arts gràfiques, de neteja i 
bugaderia, de restauració, de recollida i transport de residus i també els 
serveis i els subministraments auxiliars per al funcionament de 
l’administració.  No obstant, per acord del ple de l’Ajuntament es pot ampliar 
la reserva a altres objectes contractuals depenent del l’adequació de les 
prestacions a les peculiaritats dels centres i les entitats a què es refereix 
aquest article. 
 
 Atès que els contractes reservats són exclusivament els que 
s’adjudiquen com a contracte menor o per procediment negociat per raó de la 
quantia econòmica. 
 



67 

 Atès que l’Ajuntament pot fer una gestió d’interès social fomentant 
la integració de les persones amb risc d’exclusió social i les persones amb 
discapacitats físiques i psíquiques i els malalts mentals. 
 
 Atès que el Govern Municipal ha expressat sempre la clara i ferma 
voluntat de fer de les polítiques socials la guia de la seva acció de govern. 
 
 Atès que actualment existeixen determinats contractes adjudicats 
com a contractes menors o per procediment negociat per raó de la quantia 
econòmica que compleixen la filosofia del article 35 de la Llei 31/2002, de 30 
de desembre, de foment dels objectius socials en la contractació 
 
 Atès que la filosofia de l’article 35 de la Llei 31/2002, de 30 de 
desembre, de foment dels objectius socials en la contractació no només 
s’aplica als contractes menors o per procediment negociat per raó de la 
quantia econòmica, si no que en el cas de l’Ajuntament de Cornellà existeixen 
determinats contractes d’altres tipus que compleixen aquesta filosofia 
 
 Els Grups Municipals d’ICV-EUIA-EPM, PSC-PM i CiU proposa al 
Ple de l’Ajuntament, l’adopció dels següents. 
 

ACORDS: 
 
 Primer.-  Mantenir la ferma voluntat de continuar adjudicant 
determinats contractes administratius d’obres, subministraments o serveis 
d’aquesta administració a centres i empreses d’inserció laboral de 
discapacitats i a entitats sense ànim de lucre que tinguin com a finalitat la 
integració de persones amb risc d’exclusió social i els malalts mentals sempre 
que la llei de contractes de les administracions públiques ho permeti i 
exclusivament amb referència a aquells contractes que s’adjudiquen com a 
contracte menor o per procediment negociat per raó de la seva quantia 
econòmica. 
 
 Segon.- Ampliar aquesta voluntat a tots els contractes que es 
realitzin a l’Ajuntament de Cornellà i les seves empreses, sempre que la llei de 
contractes de les administracions públiques ho permeti. 
 
 Tercer.- En tot cas aquesta voluntat inclou el fet de mantenir un 
percentatge similar d’adjudicació dels contractes de referència a aquests tipus 
d’empreses durant l’any en curs en relació a l’any immediatament anterior. 
 
 Quart.- Fer públic aquest acord i donar-lo a conèixer que a les 
entitats que compleixin aquesta característica arreu de la nostra ciutat.” 
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i  
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 
 3.- Moció del Grup Polític Municipal del PP, referent a remetre 
durant el mes de gener de cada any, una comunicació detallada a tots els 
contribuents amb relació dels Impostos i Taxes que els afectin. 
 
 
 MOCIÓ 
 
 “Atès que amb la reforma de la Llei Reguladora de les Hisendes 
Locals es va modernitzar el sistema tributari local elevant la capacitat 
normativa dels Ajuntaments i possibilitant que des del propi municipi es 
participi en polítiques familiars, socials, econòmiques, d’ocupació o 
ecològiques. 
 
 Atès que aquesta major capacitat normativa municipal respecte als 
tributs locals possibilita l’aplicació de més i majors bonificacions respecte 
diferents tributs. 
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 Atès que els tributs municipals suposen una part molt important 
dels ingressos pressupostats anualment. 
 
 Atès que l’Impost sobre Béns Immobles, l’Impost sobre Vehicles de 
Tracció Mecànica i les Taxes sobre Gestió de Residus Municipals i de Guals 
són els tributs que en el seu conjunt afecten a una major part de 
contribuents. 
 
 Atès que l’Ajuntament ha de facilitar al màxim a tots els 
contribuents que disposin de tota la informació relativa a les seves obligacions 
de pagament dels tributs i taxes locals així com també de les exempcions i 
bonificacions que resultin d’aplicació, es proposa a l’Ajuntament en Ple 
l’adopció del següent  
 

ACORD 
 

 Remetre, durant el mes de gener de cada any, una comunicació 
detallada a tots els contribuents, amb la relació dels següents Impostos i 
Taxes que els afectin:  
 
 Impost sobre Béns Immobles, Impost sobre Vehicles de Tracció 
Mecànica, Taxa sobre Gestió de Residus Municipals i Taxa de Guals. 
 
i tota la informació respecte cada tribut referent a la quota a pagar, aplicació 
de bonificacions, terminis de pagament, forma de pagament (possibilitat de 
domiciliació en el seu cas), així com sobre els Beneficis Fiscals que preveuen 
les Ordenances Fiscals Municipals d’aplicació.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 
 Per part de la Portaveu del Grup Municipal del PP, senyora Mª 
Isabel Espinosa Fernández, es fa l’explicació de la Moció indicant que, com 
totes les Mocions que presenta el Grup Popular, són molt senzilles i molt de 
carrer. Com saben vostès, aquest Grup és “tot terreny” i, bé, no necessita 
molta explicació, i a més, ve al fil del que avui hem debatut. Es sol·licita que 
des de l’Ajuntament es passi tota la informació possible a principis d’any als 
soferts contribuents d’aquesta Ciutat, per a que vagin preparant el “calaix” per 
pagar, perquè vagin preparant la “cajita”, perquè també els contribuents tenim 
la nostra “cajita”. Llavors, que facin els suficients apartats en aquesta “cajita” 
per anar pagant el que tenen que pagar al llarg de l’any. I, a més, que rebin 
també tota la informació a la que es poden acollir de beneficis fiscals, doncs hi 
ha molta gent –encara que sembli mentida- que no ho sap. L’altra dia vaig 
rebre una consulta d’una senyora que tenia set fills –sí, tot un rècord en 
aquests temps que corren- i que em pregunta quina classe de beneficis tenia 
per ser família súper nombrosa i a on es podia dirigir per informar-se. Per tant 
crec que seria una bona idea i crec que en part ja s’està fent també, manca 
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altra part per completar aquesta informació i és que es faci a primers d’any. 
Completin aquesta informació i que es faci a primers d’any, és un suggeriment 
que hem anat rebent d’aquests soferts contribuents, entre els quals m’incloc.  
 
 A continuació pren la paraula el senyor Nèstor Artís i Villena, 
Portaveu del Grup Municipal de CiU, per manifestar que, en principi, la 
proposta està bé, però crec que es tindria que veure primer el cost d’aquesta 
mesura, perquè a primers d’any ja s’envia el calendari del contribuent per a 
que la gent sàpiga en quines dades té que pagar els seus impostos. A més a 
més, rep abans amb el temps suficient la factura, diguéssim, del que puja 
l’import d’aquest impost. Llavors, no sé si amb aquesta mesura es tindria que 
modificar molt el tema informàtic per poder passar a cada família allò que té 
que pagar cada any d’impostos, però en tot cas potser es tindria que veure si 
fos molt el cost. Es tindria que mirar aquest calendari i afegir-li quins són els 
avantatges que pot tenir una família nombrosa en els diferents casos de 
bonificacions que hi ha a l’hora de pagar els impostos. Sense tenir aquestes 
dades ens abstindríem de votar aquesta Moció. 
 
 Pren la paraula seguidament el Regidor del Grup Municipal d’ERC-
AM, senyor Salvador Colominas Tutusaus, per indicar que, per seguir la línia 
que comentava el senyor Morlanes, que la dreta i l’esquerra votem junts, em 
semblaria una mica incoherent ara votar en contra. Crec que sincerament es 
mereix que se’l hi voti alguna Moció, ara que estem als voltants de Nadal, total 
tampoc no faria gens de mal a ningú i potser amb l’esperit del Nadal que ja 
s’acosta a la cambra, entre tots hi faríem bé. Crec que el que es demana és 
que s’informi millor –sempre tot és millorable- i em sembla que, 
independentment dels costos, és positiu que s’informi millor a la gent, amb 
independència de que si una família nombrosa ho és, doncs jo calculo que sap 
a on ha de trucar per assabentar-se. Però bé, si finalment es posa un telèfon i 
tal, sempre és positiu, però vaja, més que res faig un càntic a l’esperit de 
Nadal perquè un cop a la vida tothom voti a favor d’una Moció. 
 
 A continuació intervé el Portaveu del Grup Municipal del PSC(PSC-
PSOE)-PM, senyor Antonio Martínez Flor, indicant que tot això el sembla molt 
bé, però el Govern Municipal no pot ser tan alegre com l’oposició, entre altres 
coses perquè és qui té que complir les coses que s’aproven en el Ple, no podem 
limitar-nos a aprovar una Moció i després dir, que divertit ja l’hem votat.  
 
 Aleshores, el que aquí es demana no és el que el Portaveu 
d’Esquerra Republicana diu, sinó que es demanen unes coses molt concretes 
que en aquests moments el Govern Municipal no té capacitat tècnica per 
poder complir-les, més tenint en compte que si aprovem la Moció avui, gener 
serà dintre d’un mes. Per tant veient això, amb el compromís d’estudiar 
aquests temes, nosaltres votaríem en contra d’aquesta Moció. 
 
 Tot seguit intervé de nou la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, 
com a Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que, de veritat 
“al·lucina” -com diuen el moderns-. Que amb el Pressupost que vostès han 
presentat avui, “racanee” -per que això és de “racanos”, dels “tacañones”- uns 
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papers per informar a la ciutadania del que tenen que pagar, em sembla d’un 
“morro” impressionant, i després vostès tiren papers per a tota classe –amb 
perdó de l’expressió- de ximpleries. 
 
 Vull dir quelcom al meu volgut company de la Dreta Nacionalista, 
que és CiU. 
 
 El senyor Alcalde li indica que, ja està bé, per favor. 
 
 La senyora Espinosa assenyala que, permeti’m que posi una mica 
d’humor a la cosa, això de l’esperit nadalenc. 
 
 El senyor Alcalde indica que, no estem en el Club de la Comèdia, 
sinó que estem en el Ple Municipal. 
 
 Reprén la intervenció la senyora Mª Isabel Espinosa dient que, ho 
sembla, crec que aquests papers i aquesta informació a la ciutadania i que a 
molts se’ls pot fer arribar per correu electrònic amb aquesta xarxa que tenim 
aquí en l’Ajuntament, no faria gastar paper i als que no tinguin correu 
electrònic, doncs, amb aquests paperets –inclús en el Cornellà Informa- que 
no suposaria res més que redueixi vostè, potser,  la portada a on sempre surt. 
Crec que “aquests papers” dels que vostès, en el Govern, en Normalització 
Lingüística, crec que tiren bastants més papers a les escombreries que la gent 
ni llegeix i no tenen tants remordiments de consciència, i a més, fan tirar als 
comerciants d’aquesta Ciutat els rètols que valen molts diners, per tant em 
sembla el súmmun, i veient les últimes eleccions, això és per riure. 
 
 Intervé seguidament el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per 
indicar que, perdoneu-me, Isabel val, d’acord- Perdoneu-me, una mica de rigor 
i s’ha acabat la intervenció, per favor, ja està s’ha acabat en el debat del tema. 
 
 La senyora Espinosa manifesta que no està d’acord. 
 
 El senyor Alcalde li repeteix que ja s’ha acabat el debat, indicant la 
senyora Espinosa que, vostè censura en el Ple als membres de l’oposició. 
 
 El senyor Alcalde assenyala que recorda –ho dic una mica per 
apuntar-la- una proposta del Grup d’Esquerra Republicana que es va votar en 
contra, no perquè no fos interessant, sobre el tema del fraccionament. 
 
 Aquesta proposta el que fa és plantejar una cosa de la que fa anys 
que se’n parla, que és enviar la factura fiscal i que tothom sapiguem quines 
són les nostres obligacions tributàries amb la Ciutat.  
 
 No es vota en contra simplement perquè la presenti un Grup o un 
altre, és un tema que ja s’ha explicat fins a la sacietat en gestió, però crec que 
sí que es pot millorar -faltaria més- la informació. Crec que en aquesta Moció 
s’aporta una cosa en la que no havíem caigut, que no s’havia fet, i es farà en el 
pròxim any i que és que una cosa serà el calendari fiscal i una altra serà altre 
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document, bé integrat en el Cornellà Informa o dient a tota la gent tots els 
tipus de exempcions o bonificacions fiscals que pugui tenir, faltaria més, a mi 
això no em sembla cap absurd. 
 
 I això en la mesura que puguem millorar la nostra pròpia gestió 
interna perquè, és clar, enviar tota aquesta documentació cap a fora té que 
fer-se amb una certa seguretat per la nostra part de que el que estem 
transmetent no té molts errors, i en aquests moments crec que no podem 
córrer aquest risc. Per aquest motiu no es vota a favor d’aquesta Moció però, 
com sempre, el compromís per part dels Grups Municipals i per part meva, 
serà el de fer una publicació de totes les exempcions o bonificacions fiscals. 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és rebutjada per majoria absoluta pels 
assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i  
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
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 4.- Informació de l’Alcaldia sobre estadística de violència de 
gènere.  
 
 Tot seguit intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arevalo, per 
informar al Ple Municipal sobre les dones mortes víctimes de violència de 
gènere, manifestant que aquest és un tema que cada mes suma, des de el mes 
d’octubre han estat cinc les dones mortes per violència masclista, i per tant 
durant l’any 2006 són vuitanta-sis dones, cinc menors i quatre víctimes 
indirectes. 
 
 
 
 5.- Precs i preguntes 
 
 Pren la paraula en primer lloc la Portaveu del Partit Popular, 
senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per indicar que no sap si és una 
pregunta o un prec. Els han fet arribar ja fa temps però bé, ha volgut parlar  
amb més gent perquè quan algú et diu quelcom, sempre intentes contrastar 
que sigui cert el que t’han transmès. 
 
 Ens han arribat queixes de les males condicions i gestió de la 
Piscina Municipal que tenim. Sembla ser –dic que he parlat amb diversos 
pares de nens i nenes que van a la piscina- que hi ha dies que aquestes 
criatures surten de la piscina a les onze de la nit. No sé qui dirigeix aquesta 
piscina però crec que es podrien variar els torns i que les criatures dels 
col·legis no surtin a les onze de la nit i se’n vagin al llit a les dotze, quan 
arribin a casa seva, crec que és de lògica. Per això dic que és una pregunta i 
també és un prec per a què intervinguin si consideren que s’hi té que 
intervenir. 
 
 També m’han dit que sembla ser que hi ha gent que té por perquè -
com tots sabem- aquesta piscina està enfonsada per un costat, que es té que 
arreglar –tots sabem que està en projecte fer-ho- però van els seus fills allí i 
tenen por a que passi algun accident que després tinguem que lamentar tots.  
A més hi ha quelcom que els preocupa molt –que és el per què jo vaig a fer 
totes aquestes consultes, ja que d’aquestes dues coses ja s’havien queixat, 
com he dit- es queixen de que últimament hi ha quelcom que sembla que no 
funciona i és alarmant, és el servei d’extracció d’aire o de ventilació –no sé 
exactament què és perquè no soc tècnica- sembla ser que el cloro de la piscina 
i el calor de la piscina es condensa i a les criatures els hi surten granissades, 
ulls vermells i al·lèrgies produïdes per això. 
 
 Els hi prego que ho comprovin, tinc la informació de pares i mares 
de nens que hi van, els quals estan bastant molestos i, si això és així, que es 
prenguin mesures i es corregeixi. 
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 Pren la paraula seguidament el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per indicar que, en la primera Comissió Informativa de l’Àrea que 
correspon hi hagi un punt en l’ordre del dia de informació sobre el tema de la 
Piscina de Can Millars. 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les vint-i-una hores, de la qual s’estén la 
present acta, que és signada per l'Alcalde-President, juntament amb mi, la 
Secretària General, que ho certifico. 


